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editorial

2020 was een bijzonder jaar, dat ook op de drogisterijbranche een 
grote impact heeft gehad. Niet alleen bleven de winkels open en 
werd de drogist aangemerkt als vitale sector, het bleek ook dat 
deskundige advisering en service belangrijker zijn dan ooit. En zelfs 
van doorslaggevend belang voor de winkelkeuze van de consument, 
die op zoek is naar zekerheid. Servicegerichte drogisterijformules doen 
het goed in de coronacrisis, en de consument bezoekt daarbii het liefste 
een buurtwinkel. Harry Piet van Care & Beauty vertelt in deze uitgave 
dat het verschil tussen de buurtwinkels en winkels in centra van Care & 
Beauty evident was en Evelyn van Leur trekt een vergelijk met de food 
serviceformules. Joop Rutte van Info2Action onderzocht dat maar liefst 
783.000 consumenten tijdens de pandemie op zoek zijn gegaan naar 
vitaminen, mineralen, supplementen en andere gezondheidsproducten 
om zich te behoeden voor besmetting of om aan te sterken van Covid-19 
klachten. Deze (kwetsbare) doelgroep moet blind kunnen vertrouwen 
op goed advies en veilige producten met secuur onderbouwde claims. 
Extra pijnlijk dus, die uitzending van Keuringsdienst van Waarde waarin 
de weerstandclaims van drogisterijproducten op de korrel werden 
genomen. “De wijze waarop de zelfregulering samen met de industrie 
in onze branche is vormgegeven, komt in geen enkele sector en in geen 
enkel ander land voor. Jammer dat daar geen aandacht voor was”, zegt 
Janine Galjaard van Keuringsraad Koag Kag over de uitzending. De 
drogist mag zich best harder op de borst kloppen, zodat men beter weet 
wat we kunnen en doen, vertelt Harry Piet in deze uitgave. Een grote 
doelgroep consumenten, op zoek naar eerlijk en betrouwbaar advies, is 
daar in ieder geval helemaal klaar voor.      

Veel leesplezier   
Ivonne de Thouars, hoofdredacteur
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A W A R D  N O M I N A T I O N

TWEE ONTKLIT BORSTELS IN ÉÉN! 
DE BORSTEL HEEFT TWEE ZIJDEN: ÉÉN GESCHIKT VOOR DROOG HAAR EN DE ANDER VOOR NAT HAAR

voor droog haar
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Wisselen van kant? Loshalen, 
omdraaien en vastklikken. 



nieuws

NCV-uitgave ‘Wat vertelt het etiket?’
Zoals ieder jaar stuurt de NCV haar leden en relaties op Valentijnsdag een 
nieuwe uitgave. Dit jaar staat dat geheel in het teken van het etiket van een 
cosmeticaproduct. De consument wil steeds meer informatie over hun persoonlijke 
verzorging en het etiket is een omvangrijke informatiebron. Deze uitgave helpt 
om termen en symbolen op het etiket te verklaren. Het biedt informatie over 
bijvoorbeeld samenstelling, houdbaarheid en claims van een product. Ronald van 
Welie, directeur NCV “Met de pandemie ben ik er trots op dat onze leden en hun 
producten een centrale rol spelen in het dagelijks leven van mensen. Een goede 
persoonlijke verzorging is belangrijk voor ons welzijn en draagt bij aan onze 
gezondheid en waardigheid.” U kunt de uitgave downloaden via 
www.ncv-cosmetica.nl/infocentrum/downloads/.
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CBD ondertekent landelijke agenda 
om zelfmoord te voorkomen
Staatssecretaris Blokhuis van VWS tekende eind januari samen met tal van 
maatschappelijke organisaties de Landelijke Agenda Suïcidepreventie 2021-2025, 
waarin zij samen optrekken om zelfmoord zoveel mogelijk te voorkomen. Het CBD 
is een van de ondertekenaars. Gemiddeld overlijden in Nederland vijf mensen 
per dag door zelfdoding en doen 135 mensen een suïcidepoging. Uit onderzoek 
blijkt dat paracetamol wel eens wordt gebruikt bij zelfmoordpogingen. Ed van de 
Weerd, voorzitter CBD: “Drogisten nemen hun maatschappelijk rol zeer serieus. 
In drogisterijen wordt paracetamol uitsluitend verkocht in een verkoopomgeving 
met goed opgeleid personeel dat altijd aanwezig en beschikbaar is voor het geven 
van advies. Ook geven drogisten bij de aankoop van paracetamol standaard een 
risicowaarschuwing, houden 
wij toezicht op het maximaal 
aantal verpakkingen en moeten 
wij soms ‘nee’ verkopen. Zo 
bouwen drogisten drempels 
in voor (on)bedoeld verkeerd 
gebruik terwijl consumenten 
laagdrempelig toegang blijven 
houden tot de noodzakelijk 
zelfzorggeneesmiddelen.” Het 
CBD werd in januari ook partner 
van De Eerste Lijns, het platform 
voor strategie en innovatie in 
zorg en welzijn. 

Herziening precursoren 
voor explosieven 
Sinds 2003 kent de EU een verordening (EU 98/2013) 
over het op de markt brengen en verhandelen van 
precursoren voor explosieven. Deze verordening is 
herzien en de nieuwe verordening (EU 2019/1148) trad 
in werking op 21 februari 2021. In de nieuwe verordening 
is toegevoegd dat complexe mengsels (met meer 
dan 5 ingrediënten) niet meer dan 1 % g/g van de 
precursor mogen bevatten. Daarom vallen sinds 21 
februari méér producten onder de verordening. Voor 
de drogisterijbranche is van belang is dat verdachte 
transacties van producten met waterstofperoxide, 
zwavelzuur of aceton moeten worden gemeld bij 
het nationaal meldpunt. Voor haarkleurmiddelen is 
een maximumaantal van 9 vastgesteld. Ook nieuw 
is dat de meldplicht bij verdachte transacties tevens 
expliciet gaat gelden voor de online verkoop. Tenslotte 
moet sinds 21 februari een melding van een verdachte 
transactie binnen 24 uur na het voorval worden gedaan. 

Overgevoeligheid voor tea-tree olie 
Bijwerkingencentrum Lareb ontving tussen 2017 en 2020 acht meldingen van (allergische) huidreacties na 
uitwendig gebruik van teatree-olie. De klachten varieerden van roodheid, eczeem, acne en jeuk tot pijn en 
vochtblaasjes. Teatree-olie wordt vaak gekocht bij de drogist en gebruikt om bacteriën, virussen, schimmels 
en luizen te doden en ontstekingen te remmen. Hoewel teatree-olie een veilig middel is, kan het wel 
overgevoeligheidsreacties en allergische reacties veroorzaken. Overgevoeligheidsreacties zoals blaasjes kunnen 
worden voorkomen door lage concentraties te gebruiken. Allergische reacties, zoals contacteczeem, zijn mogelijk 
te wijten aan de oxidatie die ontstaat als olie aan licht of lucht wordt blootgesteld. Om kans op bijwerkingen zo 
klein mogelijk te houden, is het verstandig om alleen verdunde teatree-olie te gebruiken, de olie vooraf op de hand 
te testen, inslikken te vermijden en de olie in de originele verpakking op een donkere en droge plek te bewaren. 
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“Als een huisarts voor zelfzorgmiddelen 
een drogisterij aanraadt, 

sta ik daar volledig achter”



interview
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Henry Neels gaat voor Careality in gesprek met diverse kopstukken 

uit de (zelf)zorg en politiek over de ontwikkelingen in zorg en 

zelfzorg. Dit keer spreekt hij Joba van den Berg, de CDA-woordvoerder 

voor onder andere Medische zorg, coronavirus, GGZ en 

Gehandicaptenbeleid in de Tweede Kamer. Hoe kijkt deze politicus 

aan tegen een grotere rol van de drogist binnen de zorgketen?

“ We horen graag hoe  
de drogist de zorg  
verder kan ontlasten” 

Joba van den Berg, CDA-woordvoerder Zorg in de Tweede Kamer:

t e k st

Ivonne de Thouars 
b e e l d

In the Picture 

Joba van den Berg werd in maart 2017 beëdigd in de Tweede 
Kamer. Tijdens haar maidenspeech pleitte zij voor een betere 
bescherming van vitale sectoren in Nederland. “De uitdagin-
gen in de zorg zijn samen te vatten met drie B’s: zorg moet 

beschikbaar, betaalbaar en bereikbaar zijn. 

Beschikbaar, betaalbaar, bereikbaar
De beschikbaarheid staat onder druk door een te grote zorgvraag, 
wachtlijsten, medicijntekorten en een tekort aan professionals”, 
vertelt Joba van den Berg die begin 2019 diverse voorstellen deed 
om medicijntekorten tegen te gaan zodat deze zo veel mogelijk 
beschikbaar blijven voor patiënten die ze nodig hebben. Van den 
Berg maakt zich er daarom bijvoorbeeld hard voor dat Nederland 
minder afhankelijk wordt van het buitenland voor de productie 
van geneesmiddelen. “Drie kwart van onze antibiotica wordt in 
China of India geproduceerd, dat moet anders. Toen we medische 
handschoenen en mondkapjes nodig hadden, bleek dat we veel te 
afhankelijk zijn van buitenlandse grondstoffen. Het ministerie gaf 
aan dat er meer aandacht wordt besteed aan productie en grond-
stoffen uit Nederland en Europa en ik ben blij dat ik kan bijdragen 
aan de bewustwording hierover.” 

De maandelijkse kosten voor zorg zijn voor steeds meer burgers 
met een laag- of middeninkomen een steeds grotere last, aldus 
Van den Berg. “De zorg moet voor iedereen betaalbaar blijven. Er 
wordt vaak ten onrechte gesproken over bezuinigingen in de zorg. 
De zorgkosten stijgen jaarlijks nog steeds harder dan het Bruto Na-
tionaal Product. Het is een koekoeksjong geworden dat andere >>

Joba van den Berg is geboren in Utrecht en woont in Goes. 
Zij is bijna vier jaar actief in de Tweede Kamer, waar ze CDA-
woordvoerder is voor Medische Zorg, coronavirus, GGZ, Ge-
handicaptenbeleid, Telecom en de postmarkt. Joba van den 
Berg is vanaf haar 18e lid van het CDA en was al heel jong 
actief in de politiek. Na haar studie Internationale Economie 
is ze in het binnen- en buitenland aan de sociale kant van het 
bedrijfsleven werkzaam geweest, zowel bij grote bedrijven 
zoals Unilever als in het MKB. Voordat ze zich geheel aan de 
politiek wijdde, was Van den Berg directeur sociale zaken en 
ledenservice bij Bouwend Nederland. Tot haar beëdiging in 
de Tweede Kamer was ze tevens voorzitter van de visiegroep 
Werk & Economie van het CDA. 



Productnieuws is een nieuwe mogelijkheid om drogisten  
snel op de hoogte te brengen van uw nieuwe producten.  

De nieuwsbrief is speciaal ontwikkeld voor beroepsbeoefenaren 
in de drogisterijbranche en verschijnt eens per maand als 

tussentijdse editie van de Zelfzorg Info,  
de nieuwsbrief van het CBD. 

Wilt u uw product ook in de spotlights zetten? 
Neem dan contact op met  info@zelfzorgsupport.com

Werk je in de drogisterijbranche en wil je gratis op de  
hoogte blijven voor het beste advies? Schrijf je dan in  
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zelfzorggeneesmiddelen, introducties en productenwijzigingen. 
Nieuw: naast geneesmiddelen en medische hulpmiddelen word  

je nu ook geïnformeerd over voedingssupplementen.

Nieuwsbrief  maart

interview

begrotingen wegdrukt. Met de huidige plannen wordt alleen de 
snelheid van de groei getemperd, maar het is voor de lange termijn 
noodzakelijk om de zorg anders te organiseren. Werk meer samen 
en leer van elkaar. De zorg heeft last van het ‘Not invented by me’-
syndroom waardoor goede initiatieven niet worden overgenomen 
door andere zorgaanbieders. Daarnaast moeten de administratieve 
lasten omlaag, mede door niet goed samenwerkende ICT-systemen 
vraagt de administratie nu 40 procent van de tijd.”

Van den Berg bracht wat betreft de bereikbaarheid onder andere de 
initiatiefnota ‘Zorg in de regio: Samen komen we verder’ uit. “Wil-
len we de zorg bereikbaar houden, dan moet er veel meer samenge-
werkt worden - ook over de domeinen heen. Veel huisartsenposten 
staan onder druk door een tekort aan professionals en in plaatsen 
als Stadskanaal, Hoogeveen en Winterswijk zijn er al praktijken 
gesloten. Acute zorg, ook van apothekers en eerste hulp, moet voor 
iedereen bereikbaar zijn. Naast meer samenwerking moet er beter 
worden gekeken naar het aantal opleidingsplaatsen, digitale oplos-
singen worden ingezet en meer taken worden gedelegeerd. Er wordt 
nog maar mondjesmaat gebruikgemaakt van de physician as-
sistants; hbo’ers die een aanvullende master hebben gevolgd en art-
sen breed kunnen ondersteunen. Ook kan er meer ondersteuning 
komen voor alle niet-medische werkzaamheden in een praktijk.”

Henry Neels: Bijna een op de zes consulten bij 
de huisartsen gaat over eenvoudige kwalen die 
geen medische interventie behoeven. Zij hebben 
ongeveer 12 miljoen keer per jaar te maken met 
zelfzorgkwalen, omgerekend in tijd 2.000 uur per 
jaar. U vindt dat er meer samenwerking vereist is, 
hoe kan de drogist daarbij worden ingezet?
“Ik vind het goed dat huisartsen bij eenvoudige kwalen aangeven 
‘u hoeft zich geen zorgen te maken over uw aandoening en er is 
een product tegen de kwaal verkrijgbaar bij de drogist’. Het zou 
dan wel prettig zijn als in de drogisterijwinkels duidelijker wordt 
aangegeven wat de echte geneesmiddelen zijn en waarvoor ze 
gebruikt kunnen worden. De drogist plaatst alle zelfzorgmidde-
len per categorie bij elkaar waardoor geneesmiddelen samen op 
het schap staan met producten waarvan de werking niet altijd 
wetenschappelijk is onderbouwd. Het is niet goed duidelijk welke 
geneesmiddelen er bij de drogist verkrijgbaar zijn die met zeker-
heid een oplossing voor jouw kwaal bieden.”

De drogist is tijdens de coronacrisis door de 
overheid aangemerkt als vitale beroepsgroep. Het 
ziet ernaar uit dat de consument de drogist vaker 
bezoekt omdat de apotheker en huisarts minder 
goed bereikbaar zijn. De Patiëntenfederatie heeft 
recent ook aangegeven dat zelfzorg de druk op 
de reguliere zorg kan verminderen. Geeft dit 
volgens u een basis voor een grotere rol in de 
gezondheidszorg? 
“Als een huisarts voor bepaalde geneesmiddelen een drogisterij 
aanraadt, sta ik daar volledig achter. Dat lijkt me een gezonde ont-
wikkeling, je maakt mensen meer bewust van de mogelijkheden 
in zelfzorg en houdt de zorg betaalbaar en toegankelijk. Het haalt 
druk weg bij de huisarts en de receptkosten voor de patiënt zijn 
lager. Drogisten verkopen geneesmiddelen en ook andere artike-
len die klachten verlichten, ook klachten door corona zoals koorts, 
hoesten of keelpijn. De drogist heeft veel ervaring met die klachten 
opgedaan. Zelfzorggeneesmiddelen zijn ook veilig bij juist gebruik 
en op de verpakkingen staat duidelijk vermeld wanneer iemand 
beter een huisarts kan bezoeken. Aan de andere kant kan ik me 
voorstellen dat veel mensen door een huisarts gerustgesteld wil-
len worden, juist nu: is mijn klacht ernstig of niet? De drogist lijkt 
me daar niet de aangewezen persoon voor, drogisten, apothekers 
of huisartsen zijn voor andere zaken opgeleid. Daarom zie ik liever 
dat mensen bij twijfel eerst een arts raadplegen en dat de arts aan-
geeft dat de drogist hen verder kan helpen. De term voorportaal 
van de zorg zou kunnen suggereren dat een drogist triage doet en 
dat lijkt me niet gewenst.” 

Informatie en adviesversterking, bijvoorbeeld 
over bijwerkingen en risico’s zijn een belangrijk 
aandachtspunt in de drogisterij. Drogisten geven 
jaarlijks meer dan 65 miljoen gezondheidsadviezen, 
waarbij we geregeld doorverwijzen naar de 
huisarts. En bij gebruik van meerdere medicijnen 
gaan we verwijzen naar huisarts én apotheker. 



interview
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Welke stappen zouden nog meer genomen kunnen 
worden zodat er meer vertrouwen komt in de 
deskundigheid van drogisten?  
“Vertrouwen moet je langzaam opbouwen, dus men moet elkaar 
beter leren kennen. Weten huisartsen hoe de opleiding van de 
drogist eruitziet op het gebied van geneesmiddelen? Is daar vol-
doende basis? De drogist zou de Landelijke Huisartsen Vereniging 
kunnen vragen hoe deze aankijkt tegen het kennisniveau over 
zelfzorggeneesmiddelen van de drogist. De Proeftuin, waarin mo-
gelijke samenwerking tussen huisarts, apotheker en drogist wordt 
onderzocht, lijkt me een waardevol initiatief. Samen met meerdere 
stakeholders zoals een zorgverzekeraar, kun je daar onderzoeken 
of en hoe de zorg over kleine kwalen anders georganiseerd kan 
worden. Buiten dat, moet de drogist zijn kennis op orde hebben zo-
dat een arts met een gerust gevoel door kan verwijzen. Ik vind het 
vooral belangrijk dat ieder zijn grenzen kent. De consument moet 
weten welke klachten hij zelf op kan lossen, maar ook niet te lang 
zelf dokteren. En de drogist moet weten waar zijn kennis ophoudt 
en wanneer er een medische opinie nodig is. Het initiatief om bij 
het gebruik van meerdere medicijnen een apotheker te raadplegen, 
kan ik alleen maar aanmoedigen. Veel ouderen zijn multigebrui-
kers en dat is een zorgwekkende ontwikkeling. Met de vergrijzing 
van ons land in het achterhoofd, is het noodzakelijk om medicatie 
van met name ouderen goed te monitoren, inclusief zelfzorg. Ook 
daar ligt een taak voor de drogist; door te adviseren contact op te 
nemen met de apotheker als hij merkt dat mensen meerdere medi-
cijnen tegelijk gebruiken.”

In het preventieakkoord wordt met diverse partijen 
gesproken, maar ik mis daarin de drogist. Is daar 
een bepaalde reden voor?
“Het begrip preventie is heel breed en het Preventieakkoord is 
door veel verschillende partijen ondertekend. Die groep moet niet 
te groot worden om het bestuurbaar te houden. Ik ben wel heel 
nieuwsgierig naar de bijdrage die de drogist kan leveren. Preven-
tie van ziekte betekent vaak dat we iets niet moeten doen: niet te 
veel stil zitten of niet ongezond eten. Het gaat voornamelijk om 
gedragsverandering en ik juich elke partij toe die zich daarvoor 
wil inzetten. Ik hoor graag welke rol de drogist voor zichzelf ziet 
weggelegd en of dat betekent dat de drogist meer producten wil 
verkopen. Er wordt al enorm veel gemedicaliseerd en het is niet 
wenselijk dat we preventie ook medicaliseren. De focus moet 

liggen op gedragsverandering, niet op het gebruik van middelen. 
De drogist is geen arts, maar kan wel voorlichtingsfolders over 
leefstijladviezen in de winkel leggen zoals over de Gecombineerde 
Leefstijl Interventie, die sinds een aantal jaar vergoed wordt.” 
 
De overheid stimuleert de eigen verantwoordelijkheid 
van burgers als het om gezondheid gaat. Toch 
vindt een derde van de Nederlanders het moeilijk 
om informatie over gezondheid te begrijpen 
en toe te passen. Hoe bereik je hen als je een 
gedragsverandering teweeg wilt brengen?
“Minstens 2,5 miljoen Nederlanders zijn laaggeletterd en ik vind 
dat we daar als overheid, bij alles wat we doen, rekening mee moe-
ten houden. Tijdens debatten vraag ik daar geregeld aandacht voor. 
Het werkt goed om een animatie te gebruiken, zo hebben we bij 
de bestrijding van corona ‘Steffie’ ingezet. Deze animatie zal je ook 
bij de verkiezingen terugzien. Laaggeletterdheid heeft overigens 
vaak niks te maken met intelligentie; elk mens leert op een andere 
manier en daar moet je de communicatie op afstemmen.” 

Bij de drogist komen al meer dan 100 jaar 
miljoenen Nederlanders om gezondheidsproducten 
en zelfzorggeneesmiddelen aan te schaffen. Toch 
blijft de toegevoegde waarde ook bij de overheid 
redelijk buiten beeld. Wat zou de branche kunnen 
doen zodat de drogist beter herkend wordt? 
“Als ik voor mijzelf spreek: we hebben regelmatig overleg over de 
eerstelijnszorg en vooraf worden we dan overspoeld door allerlei 
meningen van branches. Ik heb echter de drogist niet zo scherp 
op het netvlies en het zou goed zijn om meer van hen te horen om 
beter te kunnen oordelen over de gewenste positionering. Je moet 
bekend zijn, jezelf goed positioneren als zelfzorgspecialist en je 
toegevoegde waarde kunnen uitleggen. Ik kan niet goed oordelen 
over de deskundigheid van de drogist maar zie wel dat de uitstra-
ling per drogisterijwinkel enorm verschilt. Als de hele branche aan 
bepaalde randvoorwaarden voldoet, intern aan de professionaliteit 
werkt en dat met één gezicht naar buiten weet te brengen, dan 
staan er volgens mij genoeg partijen open om na te denken over 
de rol van de drogist bij zelfzorg. Tot slot lijkt het me belangrijk om 
duidelijk in beeld te brengen wat je als drogisterij precies nastreeft. 
Als je van de drogist een nieuw soort apotheker wilt maken, dan 
schiet je in mijn ogen je doel voorbij.”   

Henry Neels was general manager van Wyeth Consumer 
Healthcare Benelux (het bedrijf achter merken als Advil, Centrum 
en Thermacare) waar hij 24 jaar heeft gewerkt. Hij was o.a. 
verantwoordelijk voor de switch van Ibuprofen 400mg naar 
UAD-status en introductie van Centrum multivitamines in 
de Benelux. Nadat Wyeth met Pfizer fuseerde, richtte hij Neels 
Consultancy en Zelfzorg Support op voor onafhankelijk advies over 
zelfzorgvraagstukken. Hij schreef het boek ‘Turbulentie in OTC-
land’, verzorgde een serie artikelen over zelfzorg, organiseerde drie 
Zelfzorgcongressen en is gastdocent aan de Erasmus Universiteit. 
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nieuws

Hardy Wold nieuwe voorzitter Pharmacon
Na drie jaar voorzitter te zijn geweest van Stichting Pharmacon, heeft Jalmar Wesselink op 1 
januari 2021 zijn functie overgedragen aan Hardy Wold. Wold heeft meer dan 25 jaar ervaring 
in de Europese markt van zelfmedicatie en generieke geneesmiddelen. Na zijn studie aan de 
Internationale Hogeschool Larenstein, werkte Wold bij diverse producenten en in 2008 richtte 
hij zijn eigen consultancy op. Hij behaalde succes in verschillende rollen; van marketing en sales 
management tot business develop management.Het bestuur van Pharmacon bestaat naast de 
nieuwe voorzitter Hardy Wold uit penningmeester Gijs Metz en onderwijskundige Elise Weber. 
Stichting Pharmacon heeft haar website vernieuwd. Sinds maandag 11 januari is de nieuwe 
website live. De vernieuwde site heeft een meer eigentijdse uitstraling en een frisse look. 
Examenkandidaten, opleiders en bedrijven kunnen alle informatie over Pharmacon examens op 
de site vinden: www.pharmacon.nl

Vitamine D supplement van het jaar 2021
Vitamine D is als overtuigende winnaar uitgeroepen tot Supplement van 
het Jaar 2021. In 2017 eindigde deze vitamine ook al op de eerste plaats. Het 
Informatiecentrum Voedingssupplementen & Gezondheid (IVG) gaat jaarlijks op 
zoek naar gebruik en trends van voedingssupplementen. De afgelopen weken 
hebben ruim 2.500 mensen online gestemd op hun favorieten. Ruim 70% van de 
deelnemers gaf aan vitamine D te gebruiken. In deze roerige tijd is er veel aandacht 
voor de belangrijke rol van vitamine D. Kurkuma verovert de tweede plaats en visolie 
(omega-3 vetzuren) staat wederom op plek 3. Vorig jaar stond de multivitamine 
bovenaan, dit supplement eindigt nu op de zesde plek. Ruim tweederde (62,4%) van 
de deelnemers geeft als voornaamste reden voor gebruik van een supplement aan: 
werken aan een goede weerstand en het immuunsysteem. Het nastreven van een 
gezonde leefstijl (47,6%) werd door bijna de helft aangeklikt.

Meer inzicht interactie 
medicijnen en supplementen
Het gebruik van medicijnen kan leiden tot vitamine- en 
mineralentekorten en voedingssupplementen kunnen de werking van 
sommige medicijnen beïnvloeden. Om dit inzichtelijk te maken, heeft 
NPN in samenwerking met Universiteit Maastricht informatiebladen 
voor zorgprofessionals ontwikkeld. In zes informatiebladen met 
wetenschappelijke onderbouwingen staan welke effecten er zijn 
tussen medicijnen en (voedings)stoffen. Door langdurig gebruik 
van NSAID’s kunnen bijvoorbeeld tekorten aan ijzer, vitamine B12 
en vitamine C ontstaan. Probiotica kan diarree door het gebruik van 

antibiotica voorkomen en bij statines 
liggen tekorten aan co-enzym Q10 
en vitamine D op de loer. De bladen 
beschrijven wanneer gebruik van extra 
vitamines en/of mineralen nuttig 
kan zijn en wanneer het combineren 
met supplementen beter kan worden 
vermeden. In 2018 verschenen ook al 
negen factsheets over supplementen 
en medicijnen. De informatiebladen en 
factsheets zijn te downloaden via  
www.npn.nl

‘On hold’ claims aangescherpt 
De indicatieve lijst van on hold claims voor botanicals biedt ruimte 
voor sterkere claims dan voor vergelijkbare officieel toegestane claims. 
Daarom heeft de Keuringsraad Koag Kag samen met de codepartijen 
besloten om de lijst aan te passen. Zo voorkomt de branche zelf dat 
‘on hold’ claims aan banden worden gelegd en dat het ‘level-playing-
field’ met de toegestane gezondheidsclaims voor andere ingrediënten 
hersteld wordt. Zie ook het interview met Janine Galjaard, directeur 
van de Keuringsraad in deze uitgave. Vanaf 15 maart 2021 geldt de 
nieuwe indicatieve lijst voor botanicals, met een overgangsperiode 
tot 1 juli 2021. Supplementen met botanical-ingrediënten met een ‘on 
hold’ gezondheidsclaim hoeven pas per 1 januari 2022 aan de nieuwe 
lijst te voldoen. Reeds in de handel gebrachte verpakkingen mogen 
na deze data worden uitverkocht zolang ze houdbaar zijn. De nieuwe 
indicatieve lijst is te downloaden via www.keuringsraad.nl.
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De verkoop van supplementen heeft de afgelopen 

tijd de wind mee gehad en dan krijgt een 

productgroep de nodige aandacht van de media. 

Zo richtte het tv-programma De Keuringsdienst 

van Waarde haar pijlen op supplementen, 

weerstand en gezondheidsclaims. “Het is goed dat 

er kritisch wordt gekeken naar producten voor de 

gezondheid, maar in deze uitzending werd het 

onderwerp wel erg eenzijdig belicht”, zegt Janine 

Galjaard, directeur van Keuringsraad Koag Kag. 

Janine Galjaard had voor het programma van 28 januari een 
interview gegeven, maar dat is er helaas uitgeknipt. Wat wel 
werd uitgezonden, is een verkoper die zijn producten niet goed 
kon onderbouwen, leveranciers die de redactie niet te woord 

wilden staan en het relaas van Martijn Katan, de hoogleraar in de voe-
dingsleer die fel gekant is tegen het gebruik van supplementen. In de 
uitzending werd mondjesmaat aandacht besteed aan vitaminen en 
mineralen die een normale weerstand kunnen ondersteunen en wer-
den vooral de botanicals met on hold claims op de korrel genomen. 
Katan schreef daar als ‘staartje’ op 5 februari de column ‘Wetteloze 
kruiden’ over in het NRC, waarin hij spreekt over onbewezen gezond-
heidsclaims en de consument die wat kruiden betreft aan heidenen is 
overgelaten. 

      Janine Galjaard, Keuringsraad Koag Kag:

“Betrouwbaarheid 
gezondheidsclaims te 

eenzijdig belicht” 

t e k st  Ivonne de Thouars      b e e l d  In the Picture 
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Wij bieden tijdelijke ondersteuning op
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TE VEEL WERK?
PROFESSIONALISEREN?

VACATURES?

Benieuwd naar onze aanpak?
Neem dan contact op met Evelyn van Leur (+31 6 30 352 147) of
Tijn Bresser (+31 6 12 476 536) of kijk op www.ct-company.nl

Nut en noodzaak van supplementen
Janine Galjaard: “Ten eerste wordt er in de uitzending geheel voor-
bijgegaan aan het nut en de noodzaak van supplementen en aan 
het feit dat wetenschappelijk bewezen gezondheidsclaims betrouw-
bare en veilige informatie geven. Als het gaat over weerstand, dan 
zijn er tien soorten vitamines of mineralen die de wetenschappelijk 
bewezen claim over ondersteuning van een normaal functionerend 
immuunsysteem kunnen maken. Dat zijn de vitamines A, B6, B11, B12, 
C en D en de mineralen ijzer, koper, zink en selenium. Het product 
moet dan wel minimaal een bron zijn van de betreffende voedings-
stof en dus 15% van de aanbevolen dagelijkse hoeveelheid bevatten. 
De claims van deze vitamines en mineralen zijn goedgekeurd door de 
Europese commissie, er zitten uitgebreide wetenschappelijke studies 
achter en de wetgeving die toeziet op de uiting van claims is heel 
strikt. Katan heeft het in zijn column bovendien over medische claims 
zoals pijnbestrijding, maar supplementen mogen geen medische 
claims maken en die kom je bij gecertificeerde drogisterijen ook niet 
tegen, hooguit bij enkele websites. Het uitgangspunt bij vitamines 
en mineralen is dat je gezond bent en wilt blijven door gezond en 
gevarieerd te eten. Maar er zijn momenten en doelgroepen waarbij 
extra suppletie ook door de overheid via de Gezondheidsraad wordt 
aanbevolen, bijvoorbeeld voor vitamine D die je niet voldoende via 
voeding binnen kunt krijgen.” 

Strikte zelfregulering
Galjaard benadrukt dat juist de markt voor voedingssupplementen 
en gezondheidsproducten de enige markt voor consumentenpro-
ducten is die in samenwerking met de industrie een Keuringsraad 
heeft opgericht ter zelfregulatie. “Zelfs de levensmiddelenhandel kent 
deze strikte wijze van zelfregulering niet. De leden die zich aan de 
Keuringraad hebben verbonden, dienen de claims voor hun produc-
ten vooraf in. Wij toetsen de claims aan de uitgebreide wetgeving en 
kennen bij een positieve uitkomst een toelatingsnummer toe dat in 
commerciële uitingen en op het product moet worden gepubliceerd.” 
De Keuringsraad Koag Kag is al in 1926 opgericht door partijen uit 
de media, industrie en retail die gedegen uitingen wilden plaatsen 
om de consument zo goed en betrouwbaar mogelijk te informeren. 
Sindsdien worden uitingen van gezondheidsclaims op vitamines 
en mineralen vooraf gekeurd op wetenschappelijke onderbouwing, 
veiligheid en betrouwbaarheid. Galjaard: “Dat geldt voor uitingen op 
de verpakkingen, in tv-commercials, in print en online. Online uitingen 
zijn het moeilijkste te controleren, ook omdat de consument met één 
klik op een buitenlandse site terecht kan komen. Maar we proberen 
alles te scannen en veel partijen weten ons ook te vinden als zij een 

onbetrouwbare claim zien en wij spelen deze signaleringen door naar 
de NVWA, de Nederlandse Voedsel- en Waren Autoriteit. Zij kunnen 
hoge boetes uitschrijven en dat gebeurt ook regelmatig. Zo hebben 
verschillende bedrijven die supplementen ter preventie van corona 
hebben aangeraden, stuk voor stuk een boete tussen de 30.000 en 
100.000 euro ontvangen.” Galjaard heeft dan ook begrip voor de le-
veranciers die niet tijdens de uitzending wilden reageren: “De vragen 
waren erg sturend en voordat je het weet wordt een medische claim 
in je mond gelegd en loop je kans op een hoge boete. Toch kunnen 
verkopers en consumenten er bij vitamines en mineralen vanuit gaan 
dat de claims op deze producten legaal en veilig zijn.” 

On hold claims
De Keuringsdienst van Waarde gaf in de uitzending van 28 januari 
vooral aandacht aan de gezondheidsclaims van botanicals die het 
behoud van een normaal functionerende weerstand zouden kunnen 
ondersteunen. Als je op reuring uit bent, is dat een slimme keuze. Het 
bijzondere aan botanicals is namelijk dat zij een ‘on hold’ claim han-
teren, wat betekent dat de claim die zij willen maken, nog onderzocht 
moet worden door de Europese Commissie. De beweringen van Katan 
tijdens de uitzending en in zijn column in NRC dat die on hold claim 
eigenlijk betekent dat er niet bewezen kan worden dat het product 
werkt en consumenten dus overgeleverd zijn aan Wetteloze 
Kruiden, klopt niet. Galjaard: “In 2010 hebben de lidstaten van de >>

“De vragen waren erg sturend en 
voor je het weet wordt een medische 

claim in je mond gelegd”
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Europese Unie besloten dat levensmiddelen, waar kruidenpreparaten 
en andere gezondheidsproducten onder vallen, geen gezondheids-
claims mogen maken tenzij die claim wetenschappelijk is bewezen. 
Sindsdien zijn er door de lidstaten 44.000 aanvragen gedaan voor 
claims. Deze zijn gebundeld in 4.000 claims en 2.000 daarvan zijn 
inmiddels beoordeeld. De claims die nog niet zijn beoordeeld, zijn ‘on 
hold’ gezet en dit betreft voornamelijk botanicals maar ook een aantal 
andere stoffen. De grondslag van deze on hold claims is heel divers; 
de een is gebaseerd op traditioneel gebruik en de ander op uitgebreid 
wetenschappelijk onderzoek. Het is bij kruiden moeilijker om de wer-
king wetenschappelijk te onderbouwen, mede omdat het gebruik van 
kruiden vaak eeuwenlang in nationale tradities is geworteld en dat 
gebruik kan per land verschillen. Sommige lidstaten werken veel met 
geregistreerde kruidengeneesmiddelen terwijl andere landen een lan-
ge traditie van voedingssupplementen kennen en weer andere landen 
een eigen lijst met claims voor kruiden hanteren, dat maakt de situ-
atie ingewikkeld. De politieke discussie hierover loopt dus nog steeds, 
de studies zijn nog niet afgerond en men vraagt zich bijvoorbeeld ook 
af of traditioneel gebruik van meer dan dertig jaar als onderbouwing 
kan gelden. Dat wil echter niet zeggen dat de kruidenpreparaten 
zomaar willekeurige claims kunnen maken. Claims die zijn ingediend, 
mogen on hold worden gemaakt onder voorwaarde dat ze realistisch 
en niet medisch zijn en dat er een disclaimer wordt toegevoegd.”

Zelf aangescherpt
Alle partijen in de markt zijn het erover eens dat er haast is gebo-
den met het beoordelen van de on hold claims bij botanicals. “Deze 
tijdelijke situatie duurt al veel te lang, daar is iedereen het over eens. 
We weten niet op welke termijn de EU er een klap op kan geven en 
daarom heeft de branche zelf de on hold claims onlangs aange-
scherpt. Omdat er vanwege de coronacrisis veel aandacht is voor 
weerstand, hebben we onlangs de claims onder de loep genomen: 
zijn deze nog verantwoord? Alle betrokken partijen vinden dat de on 
hold claims in de pas moeten lopen met wetenschappelijk bewezen 
claims van vitamines en mineralen. Botanicals hanteren bijvoorbeeld 
te scherpe bewoordingen als ‘voor extra weerstand’ of ‘verhoogt de 
weerstand’. Dat willen we veranderen in ‘ondersteunt het normale 
functioneren van de weerstand’ of woorden van soortgelijke strek-
king. Deze aanpassing ligt nu voor aan de achterban en we willen dat 
per 1 maart definitief maken zodat je alleen nog de aangescherpte 
claims in reclame-uitingen terugziet. Voor de verpakkingen is de over-
gangsperiode vanzelfsprekend wat langer.” 

Kritische branche
Janine Galjaard legt uit dat in afwachting van de beslissingen door de 
Europese Commissie, ook andere claims van botanicals door de bran-
che zelf kritisch worden bekeken. “Bij botanicals worden soms claims 
gemaakt die bij vitamines en mineralen überhaupt niet voorkomen, 
denk bijvoorbeeld aan claims over slaap. Ook daar moet je goed naar 
de bewoordingen en de stelligheid van de claims kijken zodat er een 
genuanceerd beeld ontstaat. Niemand is er blij mee dat de situatie 
van de on hold claims zo lang duurt, maar je kunt als nationale over-
heid ook niet beslissen om helemaal geen claims op kruiden te voeren 
want je hebt toch te maken met een concurrentiepositie in de EU. 
Ondertussen kijken wij als Keuringsraad ook of we zelf een methodiek 
kunnen ontwerpen waarmee de on hold claims vooraf getest kunnen 
worden.”

Veilige producten
De Keuringsraad is samen met de NPN achteraf in gesprek gegaan 
met de programmamakers van de Keuringsdienst van Waarde. “We 
willen benadrukken dat wij er als branche alles aan doen om de 
consument veilige producten te bieden met wettelijk onderbouwde 
claims. De wijze waarop de zelfregulering in onze branche is vorm-
gegeven, komt in geen enkele sector en in geen enkel ander Euro-
pees land voor. We toetsen alle commerciële uitingen van VMS en 
gezondheidsproducten en de industrie heeft zich aan deze afspraken 
gecommitteerd. Dat gaat best ver, en de NVWA ondersteunt deze 
vorm van zelfregulering. Daarnaast hebben heeft de Keuringsraad 
zelf een handboek met gezondheidsclaims opgesteld en adviseren we 
het bedrijfsleven dagelijks. Het is jammer en eigenlijk ook niet in het 
belang van de consument dat al deze inspanningen niet zijn belicht 
tijdens de uitzending. In dit kader is het op zijn minst onhandig dat 
de on hold claims nog niet goed zijn beoordeeld, dan creëer je wan-
trouwen. Er werd door Katan geopperd dat er kamervragen moeten 
worden gesteld over on hold claims van botanicals. Daar zijn wij als 
Keuringsraad helemaal voor, er moet echt vaart worden gemaakt met 
de beoordeling van de on hold claims zodat consumenten nog meer 
vertrouwen krijgen in de veiligheid van onze producten.”  

“In afwachting van een beslissing 
door de EU, heeft de branche zelf  
de on hold claims aangescherpt”
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• In onze gezondheid shopperonderzoeken 
zien we dat de drogisterij shopper meer 
heeft aangekocht op basis van advies. We 
zien ook de populaire grote gezondheids-
producten opeens aanzienlijk verkopen op 
basis van advies. Dit was van 2015 tot en 
met 2019 veel minder het geval!

• Dit advies bleek belangrijk voor de shopper 
en werd hoog gewaardeerd. De voorkeur 
voor de meest favoriete winkel en de win-
kelier nam toe. Het tweede aankoopkanaal 
dat men ook gebruikt voor de aankoop van 
gezondheidsproducten, werd dit jaar op-
eens veel lager gewaardeerd dan voorheen. 
De pandemie heeft dus ook gezorgd voor 
winkeltrouw.  

Moet de drogist daarom nu stoppen met de 
wekelijkse promotie caravaan? Dat lijkt me 
geen wijs besluit gezien de concurrentie met 
het supermarktkanaal. Het kan allemaal wel 
wat slimmer. Het blijkt dat shoppers altijd 
weer terugvallen op hun voorkeursproduct. 
Actieproducten worden uiteindelijk min-
der goed gewaardeerd. 2020 geeft wel aan 
dat men werk moet blijven maken van een 
hoog kennisniveau. De belangrijkste asset 
bleek expertise en gezondheid. Kennis over 
gezondheid, wat je daaraan kan doen en hoe 
geneesmiddelen en supplementen daarbij 
kunnen helpen.  

De CBD nieuwjaarsborrel is voor mij al sinds 
eind jaren 80 een kick off van het nieuwe jaar. 
We moesten dit jaar online en dit was gezien 
de mogelijkheden geslaagd. Ik begeef me al 
lang in onze branche en ik heb met info2Ac-
tion sinds 2011 een fijne business kunnen op-
bouwen. Voorheen werkte ik bijna 25 jaar bij 
Nielsen en IMS. Daar mocht ik met een team 
experts de transitie leiden van handmatige 
tellingen naar scanning business intelligence 
in het drogisterijkanaal. Met scanningdata 
kregen we ook nieuwe inzichten. Wat is het 
promotievolume en het non promotie volume 
in de verkopen en hoe ontwikkelt zich dat? 

En daar stelde ik een online vraag over, die 
helaas niet goed werd voorgelegd en daar-
mee ook niet werd begrepen door de perso-
nen aan wie de vraag werd voorgelegd. Nu 
waren dit ook geen insiders.  Dus dat ging 
niet helemaal goed. Vandaar dat ik verder ben 
gaan struinen.   
Mijn vraag ging over het feit dat In 2020 bij 
de drogist voor het eerst in de historie de niet 
promotionele verkopen zich beter ontwikkelen 
dan de promotie verkopen, die gedreven wor-
den door prijsacties en de folder. Hoe zit dat? 

Deels kwam dat door productieproblemen bij 
scanningdata leveranciers tijdens de lock-
down. Niet iedereen had deze. Hierdoor kon ik 
toch een juist inzicht verwerven, dat ik hierbij 
graag met u deel:
• Tijdens de verschillende pandemiegolven 

zien we de promotieomzet diep dalen, 
maar daar tussenin (afgelopen zomer) 
herstelt het zich weer. De folder werkt dus 
aanmerkelijk minder in een pandemie.

• Veel gebruikte ‘convenience’ drogmetica 
zien we al wat langer beter verkopen bij 
de supermarkt. Lichaamsverzorging piekte 
gedurende de pandemie nog sterker bij het 
supermarktkanaal. Gedurende de pande-
mie liet de shopper een bezoek aan de dro-
gist vaker achterwege, dus dat werkte niet 
echt mee. Ondanks hevige promotiedruk.

• Gezondheid zien we bij de drogist in 2020 
stijgen en zakte gedurende de pandemie 
niet in elkaar. Men heeft haar positie in 
2020 verstevigd!

Tijdens een pandemie werken promoties 
minder en wordt advies belangrijker
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Bovenstaande is ontleend uit verschillende 
wetenschappelijke publicaties en verschillende 
onderzoekprojecten op het gebied van 
gezondheid en medicatie bij de consument/
patiënt door mijn bedrijf Info2Action sinds 2012. 
jhrutte@info2action.nl

“ Expertise en gezondheid 
blijken tijdens 
de pandemie de 
belangrijkste assets”

Illustratie: Totale omzetontwikkeling gezondheidsproducten. Deze groep heeft het goed gedaan bij de drogist. Ook hier zien we de niet promotie verkopen (groot 73.5% van de 
totale gezondheidsomzet) zich iets beter ontwikkelen (+4.3%) dan de promotie verkopen (groot 26.5% van de gezondheidsomzet). De gemiddelde korting in de markt is 26.3%, 
maar bij VMS bijvoorbeeld bijna 50%. Bron: Info2Action Retail Promotie Manager - dashboard gezondheid met drill down mogelijkheden naar merken, categorieën en winkeltypen.
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De ambitieuze Mirjam Zuidersma wist altijd al dat ze zelf ondernemer wilde worden. 
De vrijheid om zelf beslissingen te nemen past precies bij haar. Na het openen van een 
eerste DA Drogisterij in Groningen bleef ze op zoek naar meer uitdaging. En die vond ze! 

Liefde voor het 
vak en haar stad

Dromen najagen
Het drogisterijvak sprak Mirjam al op jonge leeftijd 
aan. Toch besluit ze door te studeren onder het motto 
‘werken kan altijd nog’. Na haar opleiding Small Business 
en Retail Management begint ze op haar 23e bij een 
drogisterijformule. Snel daarna wordt ze opgeleid tot drogist. 
Maar het ondernemersbloed kruipt waar het niet gaan kan 
en acht jaar geleden besluit Mirjam een eigen drogisterij te 
beginnen. “Ik had veel ervaring en inspiratie opgedaan en 
kon niet wachten om het op mijn eigen manier te gaan doen. 
De sprong in het diepe was spannend, maar gaf me ook veel 
energie. En zo opende ik op mijn 27e mijn eerste drogisterij 
in de Rivierenbuurt in Groningen. Met succes durf ik wel te 
zeggen!”

Aan ambitie geen gebrek!
Toch blijft het kriebelen. Want wat ze samen met haar team 
heeft neergezet in de Rivierenbuurt kan toch ook ergens 
anders? “Ik was opnieuw zoekende naar uitdaging en extra 
verantwoordelijkheid. Maar ik ben ook erg gesteld op de 
stad Groningen dus het was nog niet zo makkelijk om een 
geschikte locatie te vinden.” Uiteindelijk komt ze in contact met 
de eigenaren van Etos in de wijk Vinkhuizen. Ze krijgt een klik 
met de wijk en besluit de winkel over te nemen. Na een heel 
traject, van verbouwing tot formuleaanpassing, hangt nu de 

naam DA Drogisterij & Salon Mirjam aan de gevel. En daar 
is ze maar wat trots op! “De winkel is helemaal verbouwd 
volgens de nieuwe DA-formule. Naast een volledig nieuw 
interieur is ook het assortiment onder de loep genomen en is 
de schappen indeling in de winkel optimaal benut.” Met haar 
drive is niks mis, sterker nog, deze mijlpaal is waarschijnlijk 
niet haar laatste.  

Groei mee met DA
Heb jij altijd al de ambitie gehad om voor jezelf te beginnen 
of een extra fi liaal te openen? Neem dan contact met ons op. 
Wij hebben veel locaties waar we enthousiaste en ambitieuze 
mensen goed kunnen gebruiken. Met professionele 
ondersteuning gaan wij samen een succesvolle toekomst 
tegemoet. Je kunt het acquisitieteam van DA bereiken via 
M acquisitie@da.nl of  T 088 990 84 00. 

Voel je goed

“Ik ben ervan overtuigd dat we van deze 
tweede winkel weer een succes gaan 
maken, als de motivatie en inzet er maar is!”
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Het CBD heeft één doel: een gezonde en sterke positie van de drogist 
als specialist in zelfzorg en gezondheid. Daarvoor voert het CBD als 
uw vertegenwoordiger een stevige lobby bij de overheid en andere 
organisaties. Dat is belangrijk nu de coronacrisis laat zien dat het 
managen van je eigen gezondheid belangrijk is voor een gezonde 
maatschappij. Zelfzorg en welbevinden nemen in belang toe. Dan 
is de drogist de partner voor persoonlijk advies, zelfzorggeneesmid-
delen en producten voor welbevinden, weerstand en hygiëne, om zo 
de consument te ondersteunen om de juiste keuzes te maken: even 
afwachten, een product kopen of adviseren naar de huisarts te gaan. 
Daarmee houdt u de consument gezond en weer snel op de been en 
neemt u de druk weg op de huisartsenpraktijk. Bovendien levert u een 
bijdrage aan het verlagen van de zorgkosten.

Overleg met minister
Het CBD is officiële gesprekspartner van het ministerie van VWS. Tij-
dens de coronacrisis is er continu overleg met de ambtelijke top en de 
ministers. Ook trekken we op met werkgeversorganisatie VNO-NCW 
en de Raad Nederlandse Detailhandel. Met succes, want de overheid 
heeft u aangewezen als essentieel om de maatschappij draaiende te 
houden. Drogisterijen blijven open, en de (assistent)drogist staat in 
het rijtje cruciale beroepen in de zorg zoals de apothekersassistent en 
de verpleegkundige.
Nog steeds voert het CBD overleg met de ministeries. Dat doen we 
ook met zorgverzekeraars en met medicijnautoriteit College ter 
Beoordeling van Geneesmiddelen (CBG). Sterker nog, binnenkort 
hopen we de samenwerking vast te leggen in een overeenkomst. Het 
CBG besluit over welke geneesmiddelen de status van Uitsluitend 
Apotheek-Drogist (UAD) hebben en over mogelijke switches van 
geneesmiddelen.

Lobby opgevoerd
Met de verkiezingen voor de Tweede Kamer in maart heeft het CBD 
de lobby opgevoerd. Zo hebben we persoonlijk contact met politici die 
zeer geïnteresseerd zijn in de proeftuin in Brummen waar drogisten 
samenwerken met apothekers en huisartsen. Ook is het CBD partner 
van het platform voor zorg en welzijn, De Eerste Lijns. In artikelen 
laten we overheid, zorgverzekeraars, gemeenten en zorgprofessionals 

Zo komt het CBD op 
voor uw belangen

2020 was een bijzonder jaar. Ook voor de drogist. Het Centraal Bureau Drogisterij bedrijven (CBD) zal ook 

in 2021 laten zien dat drogisten de brouwbare partner is voor de klant, én voor de zorgverleners én de 

overheid. Hoe doen we dat? In ieder geval samen met u!

t e k st  e n  b e e l d  Centraal Bureau Drogisterijbedrijven

zien hoe drogisten de zorg ontlasten. Sinds 1 januari is het CBD lid van 
de Federatie voor Gezondheid (FVG) die zich sterk maakt voor preven-
tie. De FVG roept de overheid veel meer aandacht te besteden aan het 
voorkomen van ziekte. Dat is precies wat drogisten dagelijks doen.

Verplichtingen
De drogist staat er goed voor. Maar deze positie schept verplichtingen. 
Belangrijk is dat u als drogist klanten en patiënten persoonlijk blijft 
adviseren volgens onze adviezen en richtlijnen. Dan heeft het CBD 
ook in 2021 een goed verhaal te vertellen!  

Centraal Bureau Drogisterijbedrijven / www.drogistensite.nl / www.erkendspecialistinzelfzorg.nl / info@cbd-maarssen.nl / @CBDdrogisterij 
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Jos Jongstra nieuwe directeur CBD
Jos Jongstra (61) volgt vanaf 1 april 2021 Marten Hummel op als 
directeur van het Centraal Bureau Drogisterijbedrijven (CBD). 
Marten Hummel bereikt in 2021 de pensioengerechtigde leeftijd.
Jos Jongstra heeft veel ervaring in retail en zorg: directeur 
Nederlandse Drogisterij Service verantwoordelijk voor D.I.O.- en 
DA, bij Etos leiding aan de filiaal-operatie en aan de apotheek-
formule en directeur van De Tuinen. Jos Jongstra: “Drogisten 
zijn retailers met een 
maatschappelijke 
rol. De drogist heeft 
tijdens de coronacrisis 
laten zien onmisbaar 
te zijn. Vanuit mijn 
brede achtergrond zal 
ik verder gaan op de 
door Marten Hummel 
ingeslagen weg.”

BEELD: IN THE PICTURE 



  
 

Bedankt voor
de nominatie!
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“Als je drie jaar geleden had gezegd dat wijkwinkels 
de toekomst hebben, dan zou iedereen je voor gek 
verklaren”, zegt Harry Piet, een van de oprichters van 
de adviesformule Care & Beauty. “De sector heeft heel 

lang het gevoel gehad dat de drogisterijwinkels in de wijkcentra het 
moeilijk zouden krijgen, maar dat beeld is nu 180 graden gedraaid. 
Tijdens de coronacrisis hebben de winkels in de stadscentra, waar 
veel omringende deuren gesloten zijn, het doorgaans moeilijk. Maar 

de buurtwinkels laten een enorm positieve index zien. Wijkcentra zijn 
het sociaaleconomisch hart in de buurt en daar zou het retailbeleid 
van de gemeentes ook beter op gericht moeten zijn.” Als de pandemie 
onder controle is, zal het beeld enigszins wijzigen, denkt Piet, maar de 
route die de consument nu heeft gevonden naar de buurtwinkel, zal 
grotendeels blijvend zijn. “We kunnen in de toekomst veel profijt heb-
ben van de ontwikkelingen in 2020.”  

Care & Beauty floreert tijdens crisis:  

“ We kunnen in de toekomst 
veel profijt hebben van de 
huidige ontwikkelingen”
Tijdens de coronacrisis hebben de service supermarkten, maar ook de servicegerichte 

buurtdrogisterijen het goed gedaan - beter dan de voordeelformules. Care & Beauty, 

de formule die zich onderscheidt met een duidelijke focus op gezondheid en 

advisering, herkent dit beeld: “We hebben winkels in centra en buurtwinkels en het 

verschil tussen beiden was in 2020 extreem te noemen.”  

>>

Care & Beauty-ondernemers Harry Piet (links) en Michiel Hensbergen

t e k st 
Ivonne de Thouars      
b e e l d

In the Picture 
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Drogisten met een missie
De 22 winkels van de formule, die in de zomer van 2018 door oud D.I.O.-
ondernemers is opgericht, hebben het over het algemeen erg goed 
gedaan in 2020. De drogisterijen openden in januari 2019 hun deuren 
als Care & Beauty met een missie: met beter advies en een duurzame, 
verantwoorde assortiments-keuze willen zij hun klanten zo goed mo-
gelijk van dienst zijn. “We hebben nu al een goede, waardevolle con-
versie vanuit de marketingstrategie kunnen maken. Die strategie gaat 
uit van advies en informatie in plaats van aanbiedingen en dat zie je in 
onze communicatie terug. Onze folders concentreren zich op informa-
tie in plaats van acties en er worden geen prijzen gecommuniceerd. In 
het begin vallen dan enkele prijsklanten weg, dus je voelt daar wel wat 
aanloopkrampjes van. Maar we hebben onze profilering als ‘de betere 
drogist’ stug volgehouden en in het vierde kwartaal van 2019 begon 
zich dat uit te kristalliseren, dus nog geen jaar na onze start.” 

Onderscheiden als adviesdrogist
Ondernemer Michiel Hensbergen van de Care & Beauty-drogisterij 
in Meerkerk ziet dat zijn winkel een andere doelgroep heeft aange-
sproken, maar heeft ook zijn oude klanten niet verloren. “Zij komen nu 
voor vragen over hun gezondheid in plaats van voor de 1+1 acties. Col-
lega-drogisten hebben nog te vaak het gevoel dat ze afhankelijk zijn 
van prijsacties van de bekende leveranciers. Zij denken ten onrechte 
dat als zij de prijsacties niet meer hebben, de klant de winkel links 
laat liggen en naar de concurrent loopt. Maar de afgelopen twee jaar 
hebben wij wel bewezen dat het beeld niet klopt. Door de lage over-
headkosten zijn wij niet afhankelijk van de folder en dus ook niet van 
de grote prijsleveranciers. Je ziet in onze folder dat wij voornamelijk 
met kleinere leveranciers werken, maar zij hebben wel schitterende 
producten met een mooi verhaal. De combinatie van deze producten 
en het advies dat wij mogen geven, werkt echt enorm goed.” Michiel 
vertelt dat je het ook terugziet in de schappen in de winkels. Care & 
Beauty werkt niet met schappenplannen en de daarbij behorende 
verplichtingen. “Daardoor staan onze schappen er ook bij zoals het 

hoort. De producten waarmee wij ons als adviesdrogist kunnen 
onderscheiden, staan op ooghoogte en krijgen zo de aandacht die 
zij verdienen. Dat zie je terug in de verkopen en de tevreden terugke-
rende klant. Ik ervaar ook dat onze personeelsleden het vak drogist 
steeds meer waarderen. Zij mogen namelijk doen waar ze goed in zijn 
en dat is adviseren en contact hebben met de klant. Een fles Andrélon 
afrekenen kan iedereen… maar voor een goed natuurlijk alternatief 
moet je echt kunnen adviseren.”  

Harry Piet deelt de ervaringen van Hensbergen: “Tijdens de coronacri-
sis merkten de drogisten van Care & Beauty dat hun strategie aanslaat 
bij de consument. Veel consumenten komen naar ons toe met vragen 
over corona en hun weerstand. We hebben in deze tijd veel intensieve 
contacten opgebouwd, er is echt behoefte aan een gezondheidsad-
viseur die persoonlijk met je meedenkt. We voeren nog wel een every 
day low pricing strategie, maar zijn de prijsproducten stapje voor stap-
je aan het loslaten, er zijn zoveel waardevolle andere alternatieven.”

Voorraden op peil 
Dankzij de platte organisatie en de ondernemende leden van Care 
& Beauty, wisten zij tijdens de eerste maanden van de coronacrisis 
de voorraden op peil te houden. Harry Piet: “Ik stapte voor de crisis in 
het vliegtuig om op vakantie te gaan en voelde al aan dat we in een 
heel andere wereld terug zouden komen. Op vakantie in Egypte heb 
ik alleen maar achter de laptop gezeten om spullen in te kopen: hele 
pallets Dettol en mondkapjes bijvoorbeeld, in diverse uitvoeringen. 
Die hebben we vervolgens ook voor andere formules, ziekenhuizen 
en huisartspraktijken beschikbaar gemaakt, daar was in maart en 
april grote behoefte aan. Ook de andere ondernemers van Care & 
Beauty hebben actief zelf de specifieke COVID-producten ingekocht 
en enkelen zijn zelf in de vrachtwagen gestapt om het op te halen. De 
noodzaak was evident en we moesten op een andere manier acteren 
dan via de groothandel. Dankzij dat snelle handelen konden we onze 
klanten blijven voorzien van ons eigen merk, vitamine C of handgel. 
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We hebben een goede conversie gehad en dat heeft blijvende gevol-
gen, bijvoorbeeld voor onze index aan de bovenkant van de drogiste-
rijbranche.” 

Niet concurrerend?
Criticasters stellen dat Care & Beauty te klein zou zijn om concur-
rerend te zijn. “We willen ook helemaal niet concurreren met de 
prijsvechters, maar met de USP’s van een gezondheidsdrogist”, stelt 
Piet. Hij vertelt dat binnen het groeimodel van Care & Beauty niet veel 
behoefte is om het aantal winkels snel toe te doen nemen. “We zetten 
niet heel hard in op acquisitie, we willen de formule en de backoffice 
goed funderen en ons huismerk verder ontwikkelen. Er staat al een 
goede lijn met de nadruk op duurzaamheid en het huismerk helpt 
ons om de band met de consument te verstevigen. Natuurlijk spreken 
we wel geregeld geïnteresseerde ondernemers. Het profiel van een 
drogist moet goed bij onze formule passen, bijvoorbeeld een heel 
sterke DA-drogist zou onze boodschap goed over kunnen brengen. 
Veertig of vijftig winkels, dat zou op termijn denkbaar zijn.” Hoewel 
de oprichters van Care & Beauty in de startperiode nog voornemens 
waren om als een soort kopgroep de markt te verkennen en hun erva-
ringen te delen met andere zelfstandigen, geeft Piet aan dat Care & 
Beauty steeds verder van DA af gaat staan. “Ik heb destijds uitgebreid 
meegedacht met het plan DA 2021 en we hebben erover nagedacht 
om dingen in de folders gezamenlijk te doen. We zijn nu drie jaar ver-

der, het is 2021, en in mijn ogen innoveert DA te langzaam. Maar voor 
veel DA-ondernemers is DA een prima organisatie.”  

Beeld sector te diffuus
Care & Beauty is volgens Harry Piet een laagdrempelige partij voor 
leveranciers om exposure te krijgen. “We hebben scherpe tarieven en 
er zijn veel gezondheidsleveranciers die een haakje zien om met ons 
zaken te doen. We merken dat onze folders goed in de gaten worden 
gehouden en komen zo in contact met de vaak wat kleinere spelers 
of leveranciers uit het middensegment, waar juist veel innovatie 
plaatsvindt dus dat is een prima combinatie met onze propositie als 
adviesdrogist. Dat is een positie die de hele branche nastreeft, en we 
maken als sector ook mooie stappen. Zo is het geweldig dat het CBD 
het voor elkaar heeft gekregen dat de UAD-middelen niet meer zon-
der aanwezigheid van een drogist bij de supermarkt verkocht mogen 
worden. Daar hebben we allemaal baat bij. Toch zou ik graag zien 
dat we als sector de komende tijd harder op onze borst trommelen, 
zodat men beter weet wat een drogist kan betekenen. In de eerste en 
tweede lijn zijn professionals heel verbaasd als ze goed kennismaken 
met de drogist, ook over de manier waarop we kunnen bijdragen in de 
preventiesfeer. Het beeld van ‘de drogist’ is te diffuus en wordt nog te 
veel bepaald door pakken wasmiddel in de etalage. Dat is slecht voor 
het imago en ik zou willen dat de hele branche een grote stap naar 
voren maakt in de positie als gezondheidsadviseur.”  



FIRST CLASS CBD PROCUCTS

Terug naar de oorsprong
Het zal u niet zijn ontgaan dat de consument steeds meer tijd en aandacht besteedt aan 
zelfzorg. Zeker in de tijd waarin we nu leven, is de gezondheid een belangrijk thema. 
Waar - geheel terecht - bewuster mee wordt omgegaan dan ooit. In dat perspectief 
zien we een reeds ingezette trend doorzetten in deze markt: de toename in de vraag 
naar voedingssupplementen op basis van cannabinoïden uit hennep. Het is dan ook 
niet verrassend dat sinds het begin van de coronacrisis de online verkoop van CBD olie 
enorm is toegenomen.  

Als we kijken naar de historie van deze stof, valt op dat Cannabidiol (CBD) al sinds 
mensenheugenis door mens en dier wordt aangewend voor het verbeteren van het 
fysieke en mentale welbevinden. Hennepolie (of een extract daarvan) blijkt volgens 
onderzoek van de Europese Industriële Hennep Vereniging (EIHA) bovendien één van 
de meest gebruikte plantaardige oliën van vóór het industriële tijdperk. Dit baseert 
de EIHA op basis van ruim 21 verschillende bewijzen van het gebruik van hennep in 
Europa. Variërend van recepten voor thee tot tortelli met hennepbloemen; een pasta -
gerecht uit 1884 gevonden in Italië.

Het gebruik van CBD gaat echter nog verder terug en beperkt zich niet alleen tot het 
voeden van de maag. Zo blijkt uit een muurinscriptie in het Latijn die stamt uit 1220, 
gevonden in de ‘Canton di Fiori’ in het Italiaanse Bologna. Daar staat: ‘Panis Vita / 
Canabis Protectio / Vinum Laetitia’. Vrij vertaald betekent dat: ‘Brood is leven, cannabis 
is bescherming, wijn is plezier.’ Dit bewijst dat CBD en hennepextracten zoals olie, 
eeuwenlang bewust gebruikt worden om hun mogelijke gezondheidsvoordelen.

Wat dóet CBD nu eigenlijk?
De toenemende vraag hiernaar in deze tijd lijkt daarmee een natuurlijke reactie op de 
bedreiging van het welzijn die men ervaart. Zeer begrijpelijk, als we acht slaan op de 
synergetische werking van de actieve ingrediënten in hennep met onze lichaamseigen 
neurotransmitters en receptoren. In feite is ons lichaam helemaal ingesteld op - en in 
afwachting van - CBD.  

Kijkend naar feedback van consumenten en voorlopig onderzoek hiernaar, kunnen 
we daarom gerust stellen dat CBD olie in elk geval: 

- Bijdraagt aan de in- en uitwendige huidverzorging;
- Goed is voor hart, bloedvaten en een normale cholesterolspiegel;
- Helpt een normale bloedsuikerspiegel te behouden;
- Het immuunsysteem ondersteunt;
- Spieren en gewrichten gezond houdt en;
- Beschermt tegen schadelijke invloeden van buitenaf.*

Als we dan de bestaande wetgeving bekijken, beweegt CBD olie zich gelukkig ook 
steeds meer uit het beruchte grijze gebied waarin het lang verkeerde. Daarentegen 
krijgt het supplement vaker de waardering die het verdient; waardoor de markt naar 
een langverwachte volwassenheid toegroeit. Parallel daaraan ontstaat ook de behoefte 
naar gecertificeerde, veilige en laagdrempelige CBD-producten voor de consument. 

Betrouwbare CBD Olie van SOLID
Om in te spelen op zowel de groeiende VMS-markt - met daarin een groter wordend 
aandeel voor CBD supplementen - als de behoefte vanuit de klant; werkten wij bij 
Dutch Natural Wholesale aan een productlijn die naadloos op deze behoeften aansluit: 
SOLID. SOLID CBD olie is van superieure kwaliteit vergeleken met dat van veel 
andere aanbieders, tegen een constante scherpe aankoopprijs. Aangezien dit volgens 
onderzoeken een steeds grotere rol speelt in de aankoopbeslissing van de consument. 
Uiteraard zonder in te leveren op een aantrekkelijke marge voor de retailers. 

Deze lijn maakt het mogelijk voor grote retailers en drogisterijen in te spelen op 
het toenemende marktaandeel van CBD-supplementen binnen de VMS-markt; met 
producten die zijn aangepast op de behoefte van de consument. Zo herintroduceren 
we ‘full-spectrum’ CBD olie op deze schappen als een betrouwbaar supplement dat 
goed is voor lijf en leden; en volledig voldoet aan de kwaliteitseisen van retailers en de 
consument. SOLID as a rock, zoals het de naam betaamt.

Profiteer van de aantrekkelijke introductie-aanbieding en neem contact op met: 

E: info@solidcbd.nl 
T: 0251 671804   

Of bezoek ons hoofdkantoor in Castricum (alleen op afspraak).

* Deze claims zijn in afwachting op goedkeuring door de Europese Commissie

SOLID CBD: 
het betrouwbare CBD 
merk voor de retail
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2020 was het jaar van 
de serviceformules

Drogisterijen hebben ook het geluk gehad 
tot de essentiële winkels verklaard te zijn 
– volkomen terecht overigens- en mochten 
openblijven. Toch zien we bij drogisterijen niet 
dezelfde positieve omzetontwikkeling als bij 
de supermarkten, de omzetgroei blijft bij dro-
gisterijen beperkt tot een paar procent. 

Verschuiving naar buurtwinkels
Wel zien we een verschuiving van omzet van 
drogisterijen in de binnensteden en op high 
traffic locaties naar de winkels op meer rustige 
plekken. Winkels in de dorpen hebben geprofi-
teerd van het feit dat het shoppergedrag ver-
anderd is. We doen liever onze inkopen dichtbij 
en op een rustige plek. 

Ook kan ik me voorstellen dat de mix in cate-
gorieën veranderd is. Meer focus op gezond-
heid & hygiëne, minder focus op mooi. Als we 
niet uitgaan is de noodzaak om er perfect uit 
te zien of een lekker geurtje wat minder groot. 
Dat zien we natuurlijk primair in de kleding- 
en schoenenbranche, maar zal ook in het dro-
gisterijassortiment te merken zijn, verwacht ik.

Categorieën als handzeep en -crème, papieren 
zakdoekjes en haarkleurproducten schoten 
daarentegen omhoog en zo ook de behoefte 
aan vitamines en hooikoortsproducten, zien 
we in de IRI marktcijfers. Niemand wil niezen 
of met een loopneus rondlopen als dat komt 
door hooikoorts. Als kapsalons en waxsalons 
dicht zijn is het een mooi moment om men-
sen op het idee te brengen dat je zelf thuis je 
haar kunt kleuren of kunt ontharen. En dat het 
drogisterijkanaal een goed alternatief is voor 
babyspeciaalzaken ook op het advies en een 
breed assortiment van bijvoorbeeld baby-
foons. Ook voor vitamines het moment om 
ook de kwaliteitsproposities goed onder het 
voetlicht te brengen. Wat is het verschil tussen 
een Vitamine C bruistabletkokertje voor € 1,99 
en de Lucovitaal Vitamine C voor €9,99? 

Beleid en assortiment aanpassen
Kortom, ‘never waste a good crisis’. Een uit-
spraak van Winston Churchill, waarmee hij 
verwees dat uit een minder leuke periode toch 
ook goede zaken voort kunnen komen. Het 
vereist dan wel dat we op sommige vlakken 
het beleid en het assortiment aanpassen. 
En meer advies geven voor de nieuwe assor-
timenten of de assortimenten die nu in de 
belangstelling staan. En dit advies vervolgens 
omzetten in de verhalen die we vertellen aan 
de klanten, in onze folders en magazines, 
online en in de winkels. 

En misschien is dit het moment om de neer-
waartse spiraal van de steeds hogere promo-
druk te doorbreken en onze aandacht meer 
te richten op kwaliteit en gezondheid. En zo 
ook de gezonde toekomst van onze branche 
te waarborgen. Ik wens iedereen veel succes 
hiermee.  

Opmerkingen? Ideeën? Reacties? Ik hoor ze 
graag: mail naar evelyn@ct-company.nl

“ Supermarkten 
groeiden meer dan 11 
procent in omzet, bij 
de drogisterijen bleef 
de groei steken op een 
paar procent”

Evelyn van Leur is strateeg en pragmatisch 
bouwer, met ruim 20 jaar ervaring in com-
merciële functies in FMCG, retail en vers. 
Ze is gespecialiseerd in category, space en 
formule -management en werkte onder 
meer bij L’Oréal, Honig, Koninklijke De Ruijter 
en Pearle. In 2008 richtte ze de Category & 
Trade Company op met als doel retailers en 
leveranciers dezelfde taal te laten spre-
ken. Het bedrijf faciliteert en begeleidt de 
samenwerking tussen retailers en leveran-
ciers, verzorgt trainingen, categorievisies en 
categorieplannen en begeleidt de imple-
mentatie en borging. De Category & Trade 
Company is actief in food, DHZ, tuin, slijterij, 
vers en drug. Evelyn is tevens medeauteur 
van het Handboek Category Management.
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Dat is de kop van een artikel in de Distrifood eind januari. Supermarkten hebben sterk 
geprofiteerd van de coronacrisis en de sluiting van de horeca, met een groei van meer dan 11% 
in omzet. En de serviceformules profiteren het meest, versus een daling van de prijsvechters als 
Aldi, Lidl en Dirk. 

FIRST CLASS CBD PROCUCTS

Terug naar de oorsprong
Het zal u niet zijn ontgaan dat de consument steeds meer tijd en aandacht besteedt aan 
zelfzorg. Zeker in de tijd waarin we nu leven, is de gezondheid een belangrijk thema. 
Waar - geheel terecht - bewuster mee wordt omgegaan dan ooit. In dat perspectief 
zien we een reeds ingezette trend doorzetten in deze markt: de toename in de vraag 
naar voedingssupplementen op basis van cannabinoïden uit hennep. Het is dan ook 
niet verrassend dat sinds het begin van de coronacrisis de online verkoop van CBD olie 
enorm is toegenomen.  

Als we kijken naar de historie van deze stof, valt op dat Cannabidiol (CBD) al sinds 
mensenheugenis door mens en dier wordt aangewend voor het verbeteren van het 
fysieke en mentale welbevinden. Hennepolie (of een extract daarvan) blijkt volgens 
onderzoek van de Europese Industriële Hennep Vereniging (EIHA) bovendien één van 
de meest gebruikte plantaardige oliën van vóór het industriële tijdperk. Dit baseert 
de EIHA op basis van ruim 21 verschillende bewijzen van het gebruik van hennep in 
Europa. Variërend van recepten voor thee tot tortelli met hennepbloemen; een pasta -
gerecht uit 1884 gevonden in Italië.

Het gebruik van CBD gaat echter nog verder terug en beperkt zich niet alleen tot het 
voeden van de maag. Zo blijkt uit een muurinscriptie in het Latijn die stamt uit 1220, 
gevonden in de ‘Canton di Fiori’ in het Italiaanse Bologna. Daar staat: ‘Panis Vita / 
Canabis Protectio / Vinum Laetitia’. Vrij vertaald betekent dat: ‘Brood is leven, cannabis 
is bescherming, wijn is plezier.’ Dit bewijst dat CBD en hennepextracten zoals olie, 
eeuwenlang bewust gebruikt worden om hun mogelijke gezondheidsvoordelen.

Wat dóet CBD nu eigenlijk?
De toenemende vraag hiernaar in deze tijd lijkt daarmee een natuurlijke reactie op de 
bedreiging van het welzijn die men ervaart. Zeer begrijpelijk, als we acht slaan op de 
synergetische werking van de actieve ingrediënten in hennep met onze lichaamseigen 
neurotransmitters en receptoren. In feite is ons lichaam helemaal ingesteld op - en in 
afwachting van - CBD.  

Kijkend naar feedback van consumenten en voorlopig onderzoek hiernaar, kunnen 
we daarom gerust stellen dat CBD olie in elk geval: 

- Bijdraagt aan de in- en uitwendige huidverzorging;
- Goed is voor hart, bloedvaten en een normale cholesterolspiegel;
- Helpt een normale bloedsuikerspiegel te behouden;
- Het immuunsysteem ondersteunt;
- Spieren en gewrichten gezond houdt en;
- Beschermt tegen schadelijke invloeden van buitenaf.*

Als we dan de bestaande wetgeving bekijken, beweegt CBD olie zich gelukkig ook 
steeds meer uit het beruchte grijze gebied waarin het lang verkeerde. Daarentegen 
krijgt het supplement vaker de waardering die het verdient; waardoor de markt naar 
een langverwachte volwassenheid toegroeit. Parallel daaraan ontstaat ook de behoefte 
naar gecertificeerde, veilige en laagdrempelige CBD-producten voor de consument. 

Betrouwbare CBD Olie van SOLID
Om in te spelen op zowel de groeiende VMS-markt - met daarin een groter wordend 
aandeel voor CBD supplementen - als de behoefte vanuit de klant; werkten wij bij 
Dutch Natural Wholesale aan een productlijn die naadloos op deze behoeften aansluit: 
SOLID. SOLID CBD olie is van superieure kwaliteit vergeleken met dat van veel 
andere aanbieders, tegen een constante scherpe aankoopprijs. Aangezien dit volgens 
onderzoeken een steeds grotere rol speelt in de aankoopbeslissing van de consument. 
Uiteraard zonder in te leveren op een aantrekkelijke marge voor de retailers. 

Deze lijn maakt het mogelijk voor grote retailers en drogisterijen in te spelen op 
het toenemende marktaandeel van CBD-supplementen binnen de VMS-markt; met 
producten die zijn aangepast op de behoefte van de consument. Zo herintroduceren 
we ‘full-spectrum’ CBD olie op deze schappen als een betrouwbaar supplement dat 
goed is voor lijf en leden; en volledig voldoet aan de kwaliteitseisen van retailers en de 
consument. SOLID as a rock, zoals het de naam betaamt.

Profiteer van de aantrekkelijke introductie-aanbieding en neem contact op met: 

E: info@solidcbd.nl 
T: 0251 671804   

Of bezoek ons hoofdkantoor in Castricum (alleen op afspraak).

* Deze claims zijn in afwachting op goedkeuring door de Europese Commissie

SOLID CBD: 
het betrouwbare CBD 
merk voor de retail
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nieuws

Lijst met onveilige stoffen  
in supplementen 
Onveilige stoffen in voedingssupplementen worden voortaan op 
een nationale lijst gezet, als het aan demissionair minister Van Ark 
(Medische zorg) ligt. Ze wil die lijst opnemen in de Warenwet. De lijst is 
nodig omdat er onveilige voedingssupplementen worden verkocht die 
gezondheidsschade bij gebruikers kunnen veroorzaken, aldus de minister. 
Volgens het ministerie kan de Nederlandse Voedsel en Warenautoriteit 
nu niet effectief toezicht houden, omdat maar enkele stoffen in 
supplementen verboden zijn. Daardoor moet soms per supplement 
worden bepaald of het onveilig is. De lijst moet worden opgesteld 
samen met onder meer het RIVM, NVWA-BuRO, de Dopingautoriteit en 
het College ter Beoordeling van Geneesmiddelen. Naast deze lijst wil 
Van Ark een geharmoniseerde Europese wetgeving over de veiligheid 
van voedingssupplementen. Ook wil ze meer voorlichting geven over de 
risico’s van internethandel in voedingssupplementen. 

Voedingsstoffen en een 
gezonde groei  
Er ontbreken steeds vaker 
belangrijke voedingsstoffen 
in het menu van kinderen. 
Door trends als light 
producten, plantaardig eten 
en het grote aanbod van 
bewerkte producten met 
te veel zout en suiker, lopen 
kinderen steeds meer kans 
op (welvaarts)ziekten, zegt 
auteur Cécile Scheele. Ze 
schreef De Schijf van Fief, 
een praktisch handboek voor 
ouders met uitgebreide kennis over voedingstoffen die kinderen 
nodig hebben voor een gezonde groei. Ongefundeerde meningen 
over eiwitten, koolhydraten, vetten en vezels in voeding worden in 
een ander daglicht geplaatst. Scheele: “Met name de verhouding 
tussen eiwitten, vetten, langzame en snelle koolhydraten en het 
moment van de dag waarop je deze eet, vormen de oplossing 
voor de huidige gezondheidsproblemen door voeding.“ 
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HET BETAALBARE ALTERNATIEF

- 43.000 artikelen.
- Compleet en onderscheidend assortiment.
- Landelijke marketing.
- Folderprogramma en social media ondersteuning.
- Uitgebreid POS Materiaal Pakket.
- Herkenbare winkeluitstraling.
- Meer vrijheid in lokaal ondernemen.

Voor meer informatie zie 
www.drogistbewustbeter.nl of www.unipharma.nl

Bewust Beter

Bewust Goedkoper

Bewust Lager

UUiittggeebbrreeiidd  
PPOOSS  MMaatteerriiaaaall  

ppaakkkkeett

FFoollddeerrppaakkkkeett

OOnnddeerrsscchheeiiddeenndd  
aassssoorrttiimmeenntt

HHeerrkkeennbbaarree  
wwiinnkkeelluuiittssttrraalliinngg

SSoocciiaall  mmeeddiiaa  
oonnddeerrsstteeuunniinngg..
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nieuws

Nieuw lab gezondheid, 
gedrag en voeding geopend  
Het nationale Innovation Center for Artificial Intelligence (ICAI) 
opent een nieuw lab gericht op gezondheid, gedrag en voeding. Bij 
dit nieuwe OnePlanet ICAI-lab for Precision Health, Nutrition and 
Behavior zijn onder andere de Radboud Universiteit, Wageningen 
University Research en het Radboudumc betrokken. Daarmee 
werkt Nijmegen opnieuw mee aan belangrijke toepassingen van 
artificial intelligence (AI). Binnen het nieuwe initiatief starten acht 
PhD-studenten en drie postdocs. Zij werken aan de ontwikkeling 
van nieuwe sensoren, algoritmes, chatbots en meer die inzicht en 
gepersonaliseerde ondersteuning moeten geven op het gebied van 
gezondheid en (eet)gedrag. Tibor Bosse, hoogleraar aan de Radboud 
Universiteit en één van de academic directors van het nieuwe lab, is 
enthousiast over de nieuwe samenwerking tussen de verschillende 
instituten. ‘Dit lab geeft ons de kans om flinke stappen te zetten in 
de toepassing van artificial intelligence op het gebied van voeding 
en gezondheidszorg. Er wordt al ontzettend veel data over gezond 
gedrag verzameld. Door kunstmatige intelligentie slim in te zetten, 
kunnen we die data combineren en daarmee mensen op een 
gepersonaliseerde manier ondersteunen om tot gezond gedrag te 
komen. Zo willen we bijvoorbeeld slimme chatbots ontwikkelen die 
mensen motiveren om gezonder te eten of te stoppen met roken.’ 

Stimuleren zelfzorg kan kosten 
mondzorg besparen  
In de tandartspraktijk wordt veelvuldig ibuprofen voorgeschreven. 
Vaak gebeurt dit uit automatisme, zonder erbij stil te staan of 
pijnstillers echt nodig zijn”, zegt Egbert van der Hoeve -mondziekten, 
kaak- en aangezichtschirurg- in het Nederlandse Tandartsenblad. Hij 
onderbouwt hoe gerichte advisering binnen de mondzorg veiligere 
zorg en een besparing van miljoenen kan opleveren. “Recepten met 
ibuprofen, en dan vooral de bruisgranulaat 600 mg, kant- en klaar, 
zijn soms voorgedrukt op voorraad bij de tandarts. Liever zien we 
een gericht advies over analgeticagebruik, dat ook op schrift wordt 
meegegeven. In de regel is de eerste keus paracetamol. Als er meer 
pijn te verwachten valt, volgt vaak het advies voor ibuprofen van 
200 of 400 mg. Wanneer er op indicatie ibuprofen 600 mg wordt 
voorgeschreven, zou dit in de regel in tabletvorm moeten zijn. Slechts 
indien uitdrukkelijk door de patiënt gewenst, zou er bruisgranulaat 
600 mg kunnen worden voorgeschreven. Wat vaak niet wordt 
gerealiseerd, is dat een apotheek 12 tot 14 euro terhandstellingskosten 
hanteert, naast de kosten van het medicijn. Het eigen risico wordt zo 
(extra) belast. Voor de patiënt is het dus vaak veel kosten-effectiever 
om 4 keer 400 mg ‘over the counter’ aan te schaffen dan 3 keer 600 
mg op voorschrift.” 
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achtergrond

Het online event kwam in plaats van de traditionele 
nieuwjaarsreceptie in Groot Kievitsdal. De bijeen-
komst had als thema ‘de invloed van het coronavirus 
op de maatschappij en de economie’. Voor zowel dro-

gisten als cosmeticabedrijven was 2020 een bijzonder jaar. Terwijl 
drogisten open bleven, moesten kappers en schoonheidssalons 
dicht. Dit leidde tot lagere omzetten in cosmetica. Directeur Cees 
Oudshoorn van werkgeversorganisatie VNO-NCW: “2020 wordt 
vaak omschreven als een raar jaar. Dat vind ik een understate-
ment, het was een heftig jaar. Maar een crisis biedt ook lichtpun-
ten en ik hoop dat 2021 het jaar van de verlossing wordt.”

Preventie en positieve gezondheid
Die verlossing ligt bijvoorbeeld in preventie en positieve gezondheid, 
zo werd duidelijk tijdens het event. Niet langer wachten tot mensen 
ziek worden maar meer aandacht voor welzijn en welbevinden zodat 
ziek worden juist wordt voorkomen. Een mooie kans voor drogisten 
en cosmeticabedrijven om samen een bijdrage te leveren aan de 
gezondheid van de maatschappij. Ed van de Weerd, voorzitter van het 
CBD, is dan ook verheugd dat de essentiële rol van de drogist door de 
overheid en maatschappij is bevestigd en erkend. “De drogist heeft 
een belangrijke rol in het draaiende houden van de maatschappij en is 
daarom erkend als cruciale sector. Tijdens de coronacrisis bleek dat wij 

Op woensdag 6 januari vond de online nieuwjaarsreceptie plaats van het CBD en de NCV. De coronacrisis 

heeft een ding duidelijk gemaakt: de drogist en producten voor de persoonlijke verzorging zijn essentieel 

voor het welzijn en welbevinden van Nederlanders, concludeerden de branchevoorzitters tijdens het event. 

Dat beeld werd door de sprekers bevestigd. 

      Nieuwjaarsreceptie CBD en NCV

“ Drogist en cosmetica 
essentieel voor welzijn en 
welbevinden Nederlanders”

Jeroen Kemperman 
en Kitty Koelemeijer

t e k st  Ivonne de Thouars      b e e l d  CBD 
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de kennis en producten hebben om Nederland gezond te houden. Op 
die status kunnen we voortbouwen.”

De consument gezond houden, dat draait niet alleen om zelfzorg-
geneesmiddelen en supplementen, maar ook om verzorgingspro-
ducten en cosmetica. Monica van Ee, voorzitter van de NCV onder-
streepte het belang van lichamelijke én mentale verzorging. “Deze 
tijd laat zien hoe belangrijk het is om met een gezonde huid en 
verzorgd uiterlijk goed in je vel te zitten. Het effect van cosmetica 
op het zelfvertrouwen en welbevinden van de consument is dan 
ook groot. Verzorging is dus een belangrijk onderdeel van gezond-
heid, niet alleen lichamelijk maar ook mentaal.”

Persoonlijk advies en samenwerken
Spreker Kitty Koelemeijer, hoogleraar Nijenrode Business Univer-
siteit, benadrukte de toenemende sociale rol van de drogist als de 
vriendelijke gezondheidsspecialist die dichtbij de consument staat. 
“De behoefte aan sociale binding is in deze online maatschappij 
heel groot. De drogist kan bijdragen aan het feit dat de juiste zorg 
op de juiste plek wordt gegeven, wat de zorgkosten kan ontlasten.” 
Koelemeijer doelt daarbij ook op persoonlijke verzorging, dat veel 
raakvlakken heeft met gezondheid: “Het zijn twee kanten van de-
zelfde medaille. Het belang van persoonlijk advies neemt bij beide 
thema’s toe. Een volgende stap kan zijn dat drogisten, kappers en 
schoonheidssalons meer gaan samenwerken, online en in winkels 
meer naar elkaar doorverwijzen om zo klanten beter te bedienen.”

Vacuüm in de zorg
Jeroen Kemperman, manager strategie van zorgverzekeraar Zilve-
ren Kruis, ziet een vacuüm tussen de nuldelijn- en eerstelijnszorg 
waarop de drogist kan inspelen. Hij haalde de proeftuin in Brum-
men aan waar op initiatief van het CBD drogisten, apothekers en 
huisartsen samenwerken. “Als de drogist zijn taken serieus neemt 
en dat met certificatie ook laat zien, zijn zorgverzekeraars heel 
geïnteresseerd in samenwerking. Denk daarbij aan het bieden 
van voordelen voor Nederlanders die kunnen aantonen goed voor 
zichzelf te zorgen.”

Heldere communicatie
Hugo Hurts, directeur van het College ter Beoordeling van Ge-
neesmiddelen, onderstreepte het belang van de drogist tijdens 
de coronacrisis. “In de kantlijn van al het Covid-geweld bleek hoe 
belangrijk heldere uitleg en communicatie over geneesmiddelen 
is. Dat speelde ook in de drogisterij, waar de medewerkers heel 
wat vragen over zelfzorggeneesmiddelen hebben beantwoord. De 
drogist heeft hard gewerkt aan haar kwaliteitsbeleid, waarmee 
het veilig gebruik van geneesmiddelen wordt bevorderd.”

Welbevinden is preventie
Dagvoorzitter Theo Verbruggen merkte aan het eind van de bij-
eenkomst – af en toe ludiek onderbroken door cabaretier Marcel 
Harmsen die onder andere het gemis van het traditionele stamp-
pottenbuffet tijdens de receptie bezong - op dat het belangrijke 
woord preventie nog niet was genoemd. Kemperman pareerde dat 
door erop te wijzen dat preventie uitgaat van ziekte, terwijl een 
gevoel van welzijn en welbevinden het ontstaan van ziekte kan 
voorkomen. 
Samenvattend werd tijdens het event geconcludeerd dat er kansen 
liggen voor zowel drogist als de cosmetica-industrie. Met cosmeti-
ca en zelfzorg als belangrijke productpijlers om zo het welbevinden 
en welzijn van de Nederlanders te verbeteren. Een mooie richtlijn 
voor de komende jaren.  

Ronald van Welie en Marten Hummel Caberetier Marcel Harmsen

Ed van de Weerd, Monica van Ee en Theo Verbruggen
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column

Vaarwel
Wat mij altijd al is opgevallen en wat mij 
nog steeds verbaast, is dat er weinig tot niet 
wordt gereageerd op mijn vele bijdragen in 
dit vakblad. Ik vind de branche in haar reac-
tievermogen nogal apathisch. Dit terwijl ik 
bewust als onafhankelijk adviseur uitdagend 
schrijf. Men moet mij weten te vinden want 
mijn e-mailadres staat er altijd bij. Ik heb 
heel veel persoonlijke contacten met allerlei 
geledingen in de branche en wat ik weet is 
dat mijn column erg breed en goed wordt 
gelezen, vaak wordt dit spontaan gezegd bij 
ontmoetingen. Daar ligt het dus niet aan. Om 
de branche eens uit te testen, heb ik daarom 
vorig keer een andere vorm gekozen. Ik heb 
een wervend stuk geschreven over een con-
cept waarvan ik oprecht en objectief vind dat 
dit voor zelfstandigen zeer de moeite waard 
is om in hun assortiment op te nemen. En 
ik nodigde lezers uit om mij te mailen als zij 
wilden weten wat het is en wie het levert. 
Nu zijn er, inclusief de 250 Etos franchisers, 
rond 900 zelfstandigen. Betreffend concept 
wordt nu al door zo’n driehonderd winkels 
gevoerd, dus theoretisch zouden zo’n 600 
zaken hebben kunnen reageren. Het waren er 
een teleurstellende zes waarvan drie het con-
cept al voeren. Van de drie die het nog niet 
hebben, heeft tot op heden niemand contact 
opgenomen met betreffende leverancier.

Ik ben in 2006 begonnen met publiceren in 
dit blad en heb niet een keer overgeslagen, 
daar ben ik best trots op. Ik schijf een keer 
per jaar een uitgebreide brancheanalyse en 
voor de rest mijn columns. Ik word dit jaar 
69, ik ga niet stoppen met mijn advieswerk, 
maar deze zeer teleurstellende ervaring heeft 
mij wel doen besluiten om nu te stoppen 
met mijn column, dit is dus de laatste. Mijn 
tijd is kostbaar, wat ik doe doe ik goed en 
het schrijven van de column kost mij best 
wat tijd die ik dus liever ga gebruiken voor 
andere zaken. Ik volg deze branche al sinds 
ik in 1975 bij Boehringer Ingelheim begon 
met OTC. In 1979 stapte ik over naar markt-
onderzoeker Nielsen en werd daar -gezien 
mijn achtergrond- de specialist op het gebied 
van drogisterij en parfumerie waarbij ik nog 
extra liefde ontwikkelde voor zelfzorg. Vanaf 
2006 run ik mijn eigen adviesbureau met een 
bewuste keuze om alleen actief te zijn op het 
terrein van drogisterij, parfumerie en apo-

theek. Gedurende mijn bijna dertig jaar bij 
Nielsen was ik al veel zichtbaar in de diverse 
vakbladen en dit hield ik in stand vanaf 2006 
tot op heden. Als u nog eens terug wilt kijken 
en kennis wilt nemen van de onvoorstelbare 
dynamiek in deze branche, ga dan naar mijn 
website www.salimansconsultancy.nl en klik 
daar op een van de linkse buttons ‘publica-
ties’. Daarin vindt u een bloemlezing van mijn 
vele publicaties waaronder ook alle 15 bran-
cheanalyses in dit onvolprezen blad. Zeker de 
tweede van onder ‘Branche-schets drogiste-
rijen’ is de moeite waard, dat was de eerste 
van deze vijftien in 2006. Zie hoe anders toen 
de omstandigheden waren!

De wereld en uw branche zijn in 45 jaar 
dramatisch veranderd: in 1976 waren er in de 
drogisterij/parfumeriebranche zonder HEMA 
3.550 winkels met een totale consumente-
nomzet van e443 miljoen. In 2020 waren er 
nog 2.800 met e4,2 miljard. Deze enorme 
groei kwam tot stand tot 2004, jaarlijks lag 
deze gemiddeld rond +8%. Vanaf 2004 is deze 
nog slechts gemiddeld een krappe +1%. Het 
aantal zelfstandige drogisterijen was in 1976 
3.190, dit ligt nu zonder Etos rond 650. Het 
aantal supermarkten in 1976 was 16.600 met 
een totale consumentenomzet van de hele 
winkel van e7,4 miljard, nu zijn het er nog 
slechts rond 4.000 met e43 miljard. 
Mijn hart huilt voor de zelfstandigen. Ik wens 
u allen het allerbeste toe, het ga u goed!   
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René Salimans

“ De wereld en  
uw branche zijn  
drastisch veranderd”
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    Online uitreikingen Care Awards en Beste Zelfzorgadviseur 2021

“ Aandacht voor bijzondere prestaties”
De drogisterijbranche heeft een bijzonder jaar achter de rug. Juist dit jaar is aandacht voor innovaties en voor 

zelfzorgadvisering belangrijk, daarom organiseren we op 11 maart van 19.00 tot 20.00 een online Care Award Event. 

Het event gaat namelijk verder dan een uitreiking en een feestje, het is een samenwerking van de gehele branche, 

die stilstaat bij de bijzondere rol van de drogist. 
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Het innovatiepeil was in 2020 begrijpelijkerwijs wat la-
ger, maar de vakjury heeft toch hele mooie innovaties 
voorbij zien komen, die zij samen met Careality in het 
zonnetje willen zetten. Daarnaast bleek in 2020 dat 

deskundige advisering door de drogist, erkend als vitale beroeps-
groep, van doorslaggevend belang is voor de winkelkeuze van de 
consument. Reden te meer om ook de Beste Zelfzorgadviseur 2021 
volop in de schijnwerpers te zetten. 

Genomineerden Care Awards
Op de volgende pagina’s treft u de genomineerde innovaties voor 
de Careality Care Awards 2021 aan. De lezers van Careality hebben 
uit alle innovaties van 2020 hun favorieten gekozen. Daar kwa-
men vier genomineerden per categorie uit voort. De vakjury van 
de Care Awards heeft deze favorieten beoordeeld en de winnaars 
gekozen. De introducties van 2020 zijn verzameld door ons vakblad 
in samenwerking met Nielsen en Info2Action en gepubliceerd in 
de december-uitgave van Careality. Ruim 500 lezers van Careality 
en medewerkers van de drogisterij hebben gestemd op de beste 
innovatie, waarvoor onze hartelijke dank!  

Zesde uitreiking
De vakjury van de Care Awards heeft de favorieten van de lezers 
beoordeeld op vastgestelde wegingsfactoren zoals mate van in-
novativiteit, verrijking van de categorie, verwachte levensduur, 
samenwerking drogisterij, lef, duurzaamheid en het verhogen van 
de gebruiksmomenten. Bovendien stellen zij vast wie de winnaar 
is van de Oeuvre Award. Wie krijgen de Awards uitgereikt? Dat 
wordt bekendgemaakt tijdens alweer de zesde uitreiking van de 
Care Awards op 11 maart 2021.

Branchebreed gedragen
De Care Awards worden branche-
breed gedragen. In de vakjury is 
van elke drogisterijformule een 
directielid vertegenwoordigd. Zij 
bepalen samen met hun inkoop-
afdeling en de andere deskundige 
juryleden de winnaars van de 
Care Awards. Dit jaar nam ook de 
Beste Zelfzorgadviseur van 2020, 
Michelle van Dongen van Etos, 
deel aan het juryberaad.    

De jury van de Care Awards bestaat uit: 
• Niek Schipper, commercieel directeur A.S. Watson (juryvoorzitter)
• Ruud van Munster, directeur NDS/DA
• Noor de Bruijn, commercieel directeur Etos
• Joop Rutte, directeur info2action
• Jan Bouwman, directeur Holland Pharma
• Michelle van Dongen, Beste Zelfzorgadviseur 2020

Meepraten met actuele thema’s
De uitreikingen van de Care Awards en de Beste Zelfzorgadviseur  
2021 vinden online plaats op 11 maart 2021 van 19.00 tot 20.00 uur. 
De vakjury van de Care Awards spreekt live in de studio met 
leveranciers over actuele thema’s zoals het belang van innovaties, 
de rol van de drogist op het gebied van preventie en de drogist als 
vitale beroepsgroep. We doen dit aan de hand van prikkelende 
stellingen en u kunt als kijker actief meepraten over deze onder-
werpen. Natuurlijk worden ook de winnaars van de Care Awards 
bekendgemaakt. 

Finalisten Beste Zelfzorgadviseur
Ruud Coolen van Brakel, directeur van het Instituut Verantwoord 
Medicijngebruik (IVM) en juryvoorzitter van de verkiezing tot 
Beste Zelfzorgadviseur, maakt tijdens het online event ook de win-
naar van de verkiezing tot Beste Zelfzorgadviseur bekend. Na de 
eerste digitale ronde en het bezoek van de mystery shopper zijn de 
finalisten voor de titel Beste Zelfzorgadviseur 2021:
• Verena van Tilborg, Kruidvat Schijndel
• Connie  Verheijen, Etos, Hoensbroek
• Betty Laan, Trekpleister Den helder
• Monique Huiberts, DA Drogisterij Parfumerie Anna, Anna Paulowna
Careality feliciteert alle genomineerden met dit mooie resultaat en 
wenst hen veel succes bij de uitreikingen!
 

Deelname
We nodigen medewerkers van de drogisterij, leveranciers en 
andere belangstellenden graag uit om het event bij te wonen. 
Wilt u deelnemen aan het online Care Award Event 2021 op  
11 maart 2021 van 19.00 tot 20.00? 
Schrijf u dan direct in door de QR-code bovenaan de pagina 
te scannen, via onze website of rechtstreeks via   
https://mywebinar.nl/Care-Awards-BZZA/inschrijven.  
U ontvangt zo snel mogelijk een code om deel te nemen.  
Het aantal bezoekers van de online talkshow is ongelimiteerd, 
dus tip gerust ook uw collega’s of andere geïnteresseerden.  
We zien u heel graag op 11 maart!

Careality Care Awards
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Haarverzorging

L’Oréal Elvive Full Resist Masker  
Leverancier: L’Oréal
Introductiedatum: maart 2020
Verantwoordelijke manager: Ajay Samlal

De markt van haarverzorging staat onder druk (-0.4% in waarde) maar Elvive blijft groeien (+4.6%). De 
lancering van L’Oréal Elvive Full Resist, een supersize power masker pot van 680ml, heeft daar zeker aan 
bijgedragen en nieuwe klanten naar het merk getrokken. Consumenten hebben vaak last van dunner 
wordend haar. Dit kan door de structuur van het haar worden veroorzaakt, maar ook door stress of door 
een verandering in het leven, bijvoorbeeld na het krijgen van een kind. L’Oréal Elvive Full Resist laat het 
haar weer voller lijken. Het bevat vitamine B5 dat zorgt voor een beschermende laag en vocht inbrengt, 
arginine, dat de haarvezel versterkt, en biotine dat breekbaar haar versterkt en haarbreuk vermindert. 
De grote lancering van deze introductie werd vanwege corona uitgesteld naar september en werd goed 
ontvangen door de retailers met een volle distributie als gevolg. 

Zenner DUOO Brush  
Leverancier: Zenner
Introductiedatum: juni 2020
Verantwoordelijke manager: Mario Rietberg

Binnen het segment haarborstels is de anti-klit haarborstel in korte tijd een populaire variant geworden. 
De ene anti-klit borstel is meer geschikt voor nat haar en de andere voor droog haar. In de DUOO Brush 
zijn deze twee functionaliteiten met elkaar gecombineerd in één handige haarborstel. De kant voor 
droog haar beschikt over een ‘Triple Flexology Bristles System’; de pennen van de borstel hebben drie 
verschillenden hoogten en ontklitten het haar in drie fasen. De kant voor nat haar heeft pennen met 
omhulde nopjes. Deze zachtere ‘Flexology Soft Tips’ beschermen de hoofdhuid tijdens het borstelen. Op 
het moment dat het haar nat is, is de hoofdhuid namelijk het meest kwetsbaar.  Wisselen van kant gaat 
gemakkelijk: loshalen, omdraaien en vastklikken. Dit systeem zorgt er ook voor dat de borstel eenvoudig 
schoon te maken is. Er is zelfs een kleine opbergruimte aanwezig voor haarelastieken, speldjes en andere 
kleine haaraccessoires.

N.A.E. repair shampoobar 
Leverancier: Henkel Beauty Care
Introductiedatum: oktober 2019
Verantwoordelijke manager: Tasja Hellenbrand

N.A.E. repair shampoo bar is onderdeel van de lancering van het biologisch gecertificeerde merk N.A.E.. 
Het merk, voluit Naturale Antica Erboristeria, is gebaseerd op de traditionele Italiaanse kruidenleer. 
N.A.E. repair shampoobar speelt enerzijds in op de aandacht voor het verminderen van plastic afval 
en anderzijds op de groene beauty trend. De shampoobar bevat voor 99% ingrediënten van natuurlijke 
oorsprong, heeft een duurzame verpakking en gaat ook nog eens lang mee; 1 bar staat gelijk aan 2 
flessen shampoo van 250ml. De duurzame consument van nu is niet alleen op zoek naar veilige en 
verantwoorde producten die gemakkelijk te herleiden zijn door een biologische certificering, ze moeten 
liefst ook mooi in de badkamer staan. N.A.E. heeft een authentieke uitstraling, terwijl de Ecocert Cosmos 
certificering zekerheid biedt over elke stap in het productieproces.

Andrélon Klei Fris & Zuiver
Leverancier: Unilever
Introductiedatum: maart 2020 
Verantwoordelijke manager: Hiske Hoogveld

Andrélon Klei Fris & Zuiver speelt in op de top 2 haarproblemen van de Nederlandse vrouw: gebrek aan 
volume en droog of beschadigd haar. Andrélon Klei Fris & Zuiver is een verfrissende haarverzorgingslijn 
voor haar dat snel vet wordt bij de aanzet en droog is in de punten. Andrélon zag in onderzoek* ook al 
hoe vervelend vet haar is, een probleem dat zich vooral voordoet onder vrouwen van 18-40 jaar. Daarom 
introduceerde het merk Klei Fris & Zuiver shampoo, conditioner en droogshampoo. Deze lijn is verrijkt 
met Kaolien klei en heeft een zachte, zuiverende werking op het haar en de hoofdhuid. De actieve 
formule zorgt voor langer fris en schoon haar, zonder het uit te drogen. De innovatie speelt in op het 
on-trend ingrediënt ‘klei’ en de behoefte op hydratatie voor vet en droog haar. De consument heeft 
de nieuwe lijn positief ervaren: lekker fris in geur en gebruik, en vooral qua ingrediënten k(l)ei tof en 
vernieuwend.
* Habits & Attitudes NL Hair category (2018)
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VMS & Gezondheidsproducten 

Nytol Goede Nachtrust   
Leverancier: Perrigo  
Introductiedatum: Q1 2020 
Verantwoordelijke manager: Yvette Moekotte

Goed slapen is belangrijk om je goed te voelen, maar meer dan de helft van de Nederlanders heeft 
wel eens last van slaapproblemen. Ongeveer 2/3e zelfs 1 keer per week of vaker en dat kan veel impact 
hebben. Vaak wakker worden, moeite met in slaap vallen en moe wakker worden zijn de top 3 klachten 
bij slaapproblemen. Vaak hangen deze klachten met elkaar samen. Toch is de drempel om er iets aan 
te doen bij veel consumenten hoog: 40% onderneemt geen actie. Perrigo begrijpt de problemen en wil 
deze groep helpen met een laagdrempelig product op natuurlijke basis en een drievoudige formule: val 
sneller in slaap, bevorder de slaapkwaliteit en word uitgerust wakker. De kracht van Perrigo ligt in het 
grootschalig ondersteunen van merken zodat het merk zelf, maar ook de categorie groeit. Dat is ook met 
deze lancering mogelijk gemaakt dankzij grootschalige ondersteuning (een jaar op TV) en een brede 
distributie. 

Lucovitaal Super Resveratrol 100 mg  
Leverancier: PK Benelux 
Introductiedatum: mei 2020 
Verantwoordelijke manager: Karlijn Gerrits

PK Benelux speelde met de lancering van Super Resveratrol 100 mg snel in op de grote vraag 
naar resveratrol die ontstond na een tv-uitzending in april. Resveratrol wordt al jaren gebruikt in 
voedingssupplementen en de positieve aandacht in de media blies de stof nieuw leven in. Resveratrol 
is een plantaardige stof (polyfenol) die in de schil van rode druiven wordt gevonden. Lucovitaal Super 
Resveratrol past binnen de ‘Krachtig & Goedkoop’ visie van het merk: een krachtige samenstelling voor 
een lage prijs. Het bevat maar liefst 100 mg resveratrol per capsule wat gelijk staat aan minimaal 10 liter 
rode wijn - zonder de nadelige effecten van alcohol. Er hoeft slechts één gemakkelijk te slikken capsule 
per dag te worden ingenomen. 

A.Vogel Passiflora Rustgevende Spray 
Leverancier: A. Vogel  
Introductiedatum: maart 2020 
Verantwoordelijke manager: Helga van den Oord

Zo’n 90% van de vrouwen heeft wekelijks minimaal 1 keer last van gevoelens van stress. De A.Vogel 
Passiflora Rustgevende tabletten zijn al jarenlang voor veel consumenten een mooie ondersteuning bij 
een gespannen gevoel. Vorig jaar breidde A.Vogel de Passiflora range uit met een Rustgevende Spray. Een 
scherpe timing, want de belangrijkste oorzaken waardoor vrouwen stress ervaren zijn werk en kinderen. 
Nu deze combinatie door de lockdown, het thuiswerken en thuisonderwijs zich 24/7 in huis afspelen, is 
een product dat snel helpt bij stressmomenten nog relevanter. De A.Vogel Passiflora Rustgevende Spray 
werkt snel, en kan gemakkelijk worden meegenomen voor gebruik onderweg. De spray heeft een prima 
smaak en een heldere claim: helpt snel bij stressmomenten. Dat sloeg direct aan; de spray is zowel door 
retailers als consumenten enthousiast ontvangen. 

Lucovitaal Haar Vitamines gummies 
Leverancier: PK Benelux
Introductiedatum: maart 2020
Verantwoordelijke manager: Rik van Dael

De consument informeert zichzelf steeds beter en wordt bewuster in zijn keuzes, ook bij supplementen. 
Lucovitaal introduceerde met de vitamine gummies een nieuwe, lekkere en verantwoorde manier om 
vitamines in te nemen. Lucovitaal Haar Vitamines gummies bevatten biotine en zink voor glanzend, 
gezond en sterk haar. De gummies zijn vegetarisch, suikervrij en vrij van kunstmatige kleur- en 
smaakstoffen. De kauwbare gummies hebben een fruitige bosbessensmaak en een leuke vorm. 
Daardoor is het ook voor kinderen en ouderen aantrekkelijk en gemakkelijk om dagelijks hun vitamines 
in te nemen.
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Zelfzorg

Allegra fexotabs
Leverancier: Sanofi 
Introductie: februari 2020 
Verantwoordelijke managers: Marc Blokzijl en Frans Smits

De lancering van Allegra fexotabs, vlak voor de start van het hooikoortsseizoen, was direct een groot 
succes. Hooikoortssymptomen kunnen het dagelijkse functioneren flink belemmeren. Daarom is de 
werking van Allegra specifiek gericht op snelle en langdurige effectieve verlichting van de klachten: 
binnen 1 uur en 24 uur lang dankzij de unieke werkzame stof fexofenadine. Bovendien maakt Allegra 
niet slaperig, in tegenstelling tot andere hooikoorts-producten. De lifestyle benadering vanuit het merk 
is nieuw in deze groeiende categorie. De innovatie werd door retailers en consumenten enthousiast 
ontvangen, ondanks de vreemde start tijdens de eerste corona-lockdown. De paarse doosjes vielen echt 
op in het schap, in displays en op POS-materiaal. Het zelfzorggeneesmiddel met UAD-status brengt 
toegevoegde waarde aan de hele categorie. Consumenten gaven veel feedback op de unieke werking. 
Zo werd het team achter Allergra fexotabs in april verrast door een spontane reactie van influencer Bas 
Smit over de snelle werking.  

Bepanthen Tattoo Nazorg Zalf
Leverancier: Bayer 
Introductie: Q3 2020 
Verantwoordelijke manager: Annelies Bouwes

Tattoos worden steeds populairder, bij allerlei verschillende groepen mensen. Maar lang niet iedereen 
doet aan verantwoorde nazorg na het zetten van een tattoo, terwijl dit heel belangrijk is voor een 
mooi eindresultaat. Bepanthen Zalf is al jaren dé nummer 1 in Nederland voor tattoo nazorg en wordt 
aanbevolen door tattoo artiesten. Toch was er vaak verwarring bij de consument: welk Bepanthen 
product moeten ze precies gebruiken? Daarom is Bepanthen Tattoo Nazorg Zalf geïntroduceerd, 
de vertrouwde Bepanthen Zalf in een nieuw en heel duidelijk jasje met specifieke instructies hoe 
te gebruiken als tattoo nazorg zalf. Het product is landelijk geïntroduceerd en is heel enthousiast 
ontvangen door de retailers, tattoo artiesten én consument. De verkoopcijfers laten een enorme boost 
zien, wat bevestigt dat er een grote behoefte aan was. 
Goedkeuringsnummer: L.NL.MKT.CH.01.2021.0966

isla medic voice
Leverancier: Salveo Pharma
Introductie: september 2020 
Verantwoordelijke manager: Stefanie ter Woorst

Steeds meer mensen hebben last van hun stem en logopedisten en stemcoaches worden vaker bezocht. 
Je stem is erg belangrijk en consumenten zien in dat ze er goed voor moeten zorgen, vooral in deze tijd 
van online vergaderen en mondmaskers. isla medic voice springt in op deze consumentenbehoefte 
met een medisch hulpmiddel dat effectief helpt bij stemklachten zoals heesheid en tevens preventief 
gebruikt kan worden. Het product neemt een unieke positie in op de markt door complete focus op de 
verzorging en bescherming van de stem en stembanden te leggen. De introductie kreeg de aandacht 
door de samenwerking die wederom is aangegaan met The voice of Holland. Gedurende het hele seizoen 
is isla te zien tijdens de uitzendingen. Daarnaast zijn er veel digitale uitingen en is er in november 
2020 een tv-campagne ingezet met tegelijkertijd winkelvloeracties. isla medic voice werd erg positief 
ontvangen door de retailers en heeft een brede distributie en de nodige exposure op de winkelvloer. Uit 
de eerste verkoopcijfers blijkt dat ook de consument enthousiast is. 

Dampo Inhalatieroller
Leverancier: Vemedia Consumer Health 
Introductiedatum: september 2020 
Verantwoordelijke manager: Felice van Laar 

Door de coronamaatregelen is er geen ‘normaal’ griepseizoen zichtbaar en staat de categorie 
verkoudheidsproducten redelijk stil. Toch bracht het oude en sterke merk Dampo in haar rol als uitdager 
de nodige verfrissing. Dampo introduceerde met de inhalatieroller een unieke toedieningsvorm 
binnen het segment inhalatie. Dampo startte in 2019 een relaunch om het vertrouwde merk nieuw 
leven in te blazen. Ook binnen inhalatie is deze nieuwe look & feel doorgevoerd. Het aanbrengen van 
inhalatiebalsem met de handen is niet altijd praktisch. De balsem plakt en heeft een sterke geur die 
op de handen blijft zitten. De consument is altijd op zoek naar meer gebruikersgemak en de eerdere 
relaunch van Dampo inhalatiepleisters met diervormen en de 2in1 neusinhaler en inhalatiedruppels 
waren dan ook succesvol. Met de roller biedt Dampo weer een nieuwe oplossing om inhalatiebalsem 
gemakkelijk aan te brengen en schone handen te houden.
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Mondverzorging

Jordan Green Clean
Leverancier: Remark
Introductiedatum: maart 2020
Verantwoordelijke manager: Anouk Groenhout

Jordan Green Clean is als concept begin 2019 gestart met de Green Clean tandenborstels, de eerste 
tandenborstel met een 100% gerecycled handvat, die ook 100% bio-gebaseerde borstelharen heeft en 
verpakt is in een 100% gerecyclede verpakking. Dit werd direct bekroond met de EPRO Award voor Best 
Recycled Plastic Product. Het succes werd uitgebreid met Green Clean kindertandenborstel in augustus 
2019 en overige producten zoals tandpasta, stokers en floss in maart 2020. Jordan weet dat goede 
mondzorg een belangrijk onderdeel is van een goede gezondheid en dat de consument op zoek is naar 
duurzame producten. Waar andere merken alleen een tandpasta of tandenborstel bieden, zet Jordan 
Green Clean zich in de kijker met een compleet duurzaam concept. Zo kan de consument op elk gebied 
in de mondverzorging kiezen voor een vertrouwde, duurzame variant. De lijn werd dan ook enthousiast 
ontvangen door retailers en consumenten: uit onafhankelijk onderzoek in Noorwegen is gebleken dat 
de Green Clean tandenborstel de hoogte herhaalaankoop-percentage heeft vergeleken met alle Jordan 
tandenborstels die in de afgelopen 3 jaar zijn geïntroduceerd. 

Parodontax Herbal Twist
Leverancier: GlaxoSmithKline Consumer Healthcare B.V.
Introductie: maart 2020
Verantwoordelijke manager: Marloes de Jong

1 op de 3 consumenten heeft last van bloedend tandvlees tijdens het poetsen, vaak veroorzaakt door 
de opbouw van tandplak. Door het hoge gehalte natriumbicarbonaat is parodontax 4x effectiever 
in het verwijderen van tandplak dan een gewone tandpasta*. De introductie van parodontax Herbal 
Twist brengt een unieke smaakcombinatie van gember extract en mint. Samen met de parodontax 
Herbal Fresh, met bergamot en mint, vormen deze twee varianten de parodontax Herbal range. Deze 
range is speciaal bedoeld voor mensen die houden van een schone, frisse en kruidige sensatie. Alle 
parodontax tandpasta is vrij van dierlijke ingrediënten, wat aansluit op de groeiende interesse van de 
consument voor vegan, natural en bio. De lancering werd breed ondersteund en kreeg extra aandacht 
door vernieuwende initiatieven zoals de speciaal ontwikkelde Spotify playlist ‘Brush & Breathe’, het 
Instagram filter en de samenwerking met Influencers.
*bij 2x per dag poetsen, na 6 maanden gebruik.

Oral-B Calm Gevoeligheid & Tandvlees
Leverancier: Procter & Gamble
Introductiedatum: juni 2020
Verantwoordelijke managers: Jet Van Causenbroeck en Shayne De Bouter

60% van de consumenten heeft tandvleesproblemen en 80% van de gevoeligheidsproblemen zijn te 
wijten aan tandvleesproblemen. Toch gebruikt slechts 12% van de consumenten een tandpasta met een 
specifieke formule voor gezond tandvlees. P&G lanceerde Oral-B Calm Gevoeligheid & Tandvlees in de 
varianten original, zachte whitening en extra fris in het snelgroeiende therapeutische segment. Deze 
tandpasta voorkomt tandvleesproblemen met een sterk gestabiliseerd tinfluoride complex: het reduceert 
slechte bacteria, vertraagt het metabolisme waardoor er minder toxines vrijkomen en stopt bacteriële 
toxines die het tandvlees aanvallen. Bovendien heeft de tandpasta een prettige schuimtextuur die het 
tandvlees zacht verlicht en brengt het een beschermend laagje aan om gevoeligheidspijn te voorkomen. 
Oral-B Calm Gevoeligheid & Tandvlees is uitsluitend gelanceerd bij de drogisterij en Albert Heijn en 
erkend als medisch hulpmiddel.      

Oral-B iO7
Leverancier: Procter & Gamble
Introductiedatum: juli 2020
Verantwoordelijke managers: Diederik Pauli & Shayne de Bouter

Meer dan de helft van de Nederlanders poetst elektrisch (±70%)- dit is het hoogste percentage van 
de wereld. Oral-B iO™ maakt elektrisch poetsen nog makkelijker, leuker en slimmer. De design 
tandenborstel biedt superieure mondgezondheid met vele technologische innovaties, zoals onder 
andere een interactief display, slimme poetsdruksensor, magnetische oplader, visuele timer en 
AI poetsdetectietechnologie. De innovatie combineert de beste klinische prestaties ooit met een 
uitstekende gebruikerservaring. De nieuwe magneetaandrijving zorgt voor reinigingsenergie in 
de nieuw ontworpen iO opzetborstels, die speciaal ontworpen zijn om oscillerende en roterende 
poetsbewegingen te combineren met microtrillingen voor een professioneel schoon gevoel, dat de hele 
dag blijft. Dankzij deze technologie glijdt de borstel soepel en geluidloos van tand naar tand voor een 
optimale poetservaring. Retailers en consumenten zijn erg enthousiast, wat onder andere terug te zien 
is in de goede beoordelingen (4+) van de ratings & reviews en het predicaat ‘Beste uit de Test’ van de 
consumentenbond.
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• Biologisch afbreekbare sheet mask
•  Voor een gekalmeerde, gehydrateerde of gezuiverde gezichtshuid.
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Lichaamsverzorging

Organic Shop Coffee & Sugar bodyscrub 
Leverancier: Trade Sense
Introductiedatum: januari 2020 
Verantwoordelijke manager: Saskia Barbier 

Organic Shop laat zien dat, betaalbare, bio-gecertificeerde producten inspelen op de huidige trend in 
de markt. Dat blijkt mede uit de groei-index van 194 van de totale Organic Shop bodyscrub-lijn in 2020 
bij retailers. Het merk gelooft in krachtige natuurlijke producten voor een betaalbare prijs, waarmee 
ze tegemoetkomen aan de wensen van de groeiende groep bewuste consumenten. De Organic Shop 
Coffee & Sugar bodyscrub geeft een opwekkende boost door de heerlijke geur van vers gebrande koffie. 
Organic Shop gebruikt geen plastics, maar natuurlijke suikerkristallen als effectief scrubbende werkstof. 
De Braziliaanse koffie-extracten zorgen voor een egale, stevige huid en helpen bij het verminderen van 
cellulitis en plaatselijke vetophopingen. De body scrub is puur, wat betekent dat het geen parabenen, 
SLS, minerale oliën of polyethyleen bevat.

Deoleen 0%
Leverancier: Vemedia Consumer Health
Introductiedatum: april 2020 
Verantwoordelijke manager: Saskia Rozemond

Het merk Deoleen, bekend van de anti-transpirant producten, introduceerde vorig jaar voor het eerst 
een deodorant. Deoleen 0% deodorant is een pure, zuivere deodorant voor de gevoelige huid. Het biedt 
de vertrouwde effectiviteit en mildheid van Deoleen en bevat geen aluminium (ACH). Daarmee speelt 
het merk in op groeiende vraag naar meer natuurlijkere verzorgingsproducten. De deodorant is anti-
bacteriologisch en voorkomt de afbraak van eiwitten die vrijkomen bij het transpireren zodat nare 
geurtjes geen kans krijgen. Deoleen 0% kent twee varianten; Regular, geschikt voor de gevoelige huid 
en Sensitive, voor de zeer gevoelige huid. Beide verkrijgbaar als roller en aerosol. Door de coronacrisis is 
er nog niet veel ruchtbaarheid gegeven aan de lancering van deze innovatie, zegt Vemedia, maar daar 
komt dit jaar verandering in.

Dove Powered by Plants
Leverancier: Unilever
Introductiedatum: april 2020
Verantwoordelijk manager: Eva Langeler 

Dove Powered by Plants gaat uit van de kracht van de natuur en planten om de huid te verzorgen en te 
beschermen zónder de aarde te schaden. De nieuwe lijn is gemaakt van tenminste 98% ingrediënten 
en verpakt in 100% gerecyclede flessen. Er zijn vier geuren waarbij effectieve plantpower wordt 
gecombineerd met geuren van 100% natuurlijke essentiële oliën. De vier geurlijnen zijn Soothing 
Bamboo, Refreshing Eucalyptus, Energizing Ginger en Revitalizing Geranium. Dove Powered by 
Plants draagt het ECOCERT Cosmos Natural certificaat en is PETA gecertificeerd Cruelty-Free & Vegan. 
De deodorant werd in april gelanceerd en wordt aangedreven door samengeperste lucht in plaats 
van fossiele drijfgassen. De moisturizer volgde in juni en helpt met hydraterende glycerine om het 
natuurlijke vochtgehalte van de huid te behouden. 

Axe Sex Education
Leverancier: Unilever
Introductiedatum: augustus 2020 
Verantwoordelijke manager: Annekee van den Berg 

De nieuwe AXE Morning Glory & Fresh Oranges zorgt ervoor dat je onweerstaanbaar ruikt, tot wel 48 
uur lang. Een onverwachte combinatie met een verleidelijke, frisse geur. De bodyspray en douchegel zijn 
ontworpen in samenwerking met populaire en hilarische Netflix-serie ‘Sex Education’, om je te helpen 
vol zelfvertrouwen de sprong in het diepe te wagen. In een wereld waar velen verward zijn door het 
moderne daten, is het tijd voor een nieuwe aanpak en het doorbreken van taboes rond daten, seks en 
alles daartussen. We maken deze onderwerpen bespreekbaar, en de samenwerking tussen AXE en Sex 
Education helpt daarbij.   

Careality februari 2021  43



Bedankt voor jullie stem en 

vertrouwen in onze producten. 

Jullie positieve adviezen 

 hebben deze introductie zeer 

succesvol gemaakt.

Opnieuw genomineerd voor de Careality Care Award, dankzij jullie Careality lezers!

Wij zijn blij en trots dat wij ook dit jaar weer bij de 
genomineerden behoren. En dat voor de 5e keer op rij! 
Nu met onze Rijke Dagcrème UV 30, in de categorie 
Gezichtsverzorging. Een mooie toegevoegde waarde 
binnen onze productgroep Intensief Anti-Ageing. 

Deze nieuwe gezichtscrème combineert  bescherming 
tegen UV-stralen met een rijke anti-ageing  ver zorging. 
Samen met de Rijke Nachtcrème is dit hét perfecte 
duo om rimpels, dehydratatie en huidverslapping aan 
te pakken.

Voor meer informatie bel (0183) 646600, info.nl@louis-widmer.com, www.louis-widmer.nl 
Louis Widmer is partner van het Huidfonds. (www.huidfonds.nl)
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REVITALIFT FILLER
ANTI-RIMPEL SERUM
MET 1.5% HYALURONZUUR

NIEUW

ONZE HOOGSTE CONCENTRATIE* HYALURONZUURONZE HOOGSTE CONCENTRATIE* HYALURONZUUR

DE KRACHTIGE FORMULE 
VERMINDERT ZICHTBAAR RIMPELS**

+ Direct: je huid is intens gehydrateerd en lijkt gladder

+ Na 1 week: je huid hervindt haar veerkracht en lijkt steviger.

0.5% MACRO-HYALURONZUUR
HYDRATEERT HET HUIDOPPERVLAK

RIMPELS? 
TIJD VOOR EEN 
SERIEUZE AANPAK!
Eva Longoria

1% MICRO-HYALURONZUUR
HELPT RIMPELS TE VULLEN

Le e s  m e e r  ove r  o n ze 
g e z i c h t s v e r z o r g i n g
w w w. l o r e a l p a r i s . n l

*Onder de serums van L’Oréal Paris.
**Klinische score – 53 vrouwen
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Gezichtsverzorging

Micellair Rozenwater
Leverancier: L’Oréal Garnier
Introductiedatum: maart 2020
Verantwoordelijke manager: Luc Versluis

Micellair water is als categorie sterk groeiend. Er is een verschuiving van reinigingsdoekjes en tonics 
naar micellair water dat zacht is voor de huid en effectief in het verwijderen van make-up, vuil en 
onzuiverheden. Garnier introduceerde met Micellair Rozenwater een variant die de geliefde, trendy 
‘natural glow’ geeft. Met deze innovatie komt Garnier ook tegemoet aan de vraag naar duurzame 
producten, die ook in deze productcategorie steeds meer van belang zijn. De formule bevat geen parfum 
of alcohol en de fles is 100% recyclebaar. Het heerlijk ruikende Micellair Rozenwater werd gelanceerd 
rondom Valentijnsdag, waarbij aan retailers rozen werden uitgedeeld met een Valentijnskaart. Het was 
een schot in de roos, mede omdat de basics in beauty, zoals Micellair Water, tijdens de coronacrisis zijn 
gestegen in vraag. De consument hecht waarde aan het onderhouden van haar beauty rituelen en in de 
merken die ze kent en vertrouwt. In het segment Micellair water is Garnier leading en deze innovatie is 
direct in de top 3 beland. Het succes is blijvend want nu, een jaar later, wordt de formule vaak genoemd 
als nieuwe favoriet van de consument.

Revitalift Filler 1.5% Hyaluronzuur Serum
Leverancier: L’Oréal Paris
Introductiedatum: maart 2020
Verantwoordelijke manager: Audrey Vandenbauw

Binnen het luxe segment van gezichtsverzorging nemen serums een vlucht. L’Oréal Paris brengt 
deze luxe trend naar de mass market met Revitalift Filler 1.5% Hyaluronzuur Serum. Dit eerste 1.5% 
hyaluronzuurserum van het merk heeft een luxe look & feel en pakt rimpels gericht aan met een hoge 
concentratie hyaluronzuur. Dit is hét ultieme ingrediënt in anti-age skincare voor intense hydratatie en 
volume. De wetenschappelijk onderzochte formule vermindert rimpels 
met -47%* na 6 weken. Met dit hyaluronzuur serum kan elke vrouw op een toegankelijke manier het 
luxe gevoel van een betrouwbaar merk in huis halen. Omdat parfumerieën een groot deel van het 
jaar gesloten waren, zijn serums en ampullen een interessant assortiment om een premium aanbod 
te hebben voor de luxe doelgroep in de drogisterij. Voor de retailers zijn dit soort nieuwe incrementele 
segmenten belangrijk om de categoriegroei te stimuleren en nieuwe shoppers te activeren.
* Klinische score, 53 vrouwen

Kneipp Sheet masks
Leverancier: Kneipp
Introductiedatum: voorjaar 2020
Verantwoordelijke managers: Renske Sprakel en Frédérique Rombouts

Nu de mogelijkheden buitenshuis beperkt zijn, stijgt de vraag naar premium producten voor een 
Beautyspa@home. Kneipp Sheet masks, geïnspireerd op de mask trend in Azië, zorgen voor dat extra 
verwenmoment. De verzorgende formule van de Kneipp Sheet Masks is 100% natuurlijk en de maskers 
zijn biologisch afbreekbaar. Omdat er geen onnodige plastic laag aan het product is toegevoegd, kan 
het na gebruik bij het GFT-afval. De duurzame, natuurlijke maskers zijn geschikt voor eenmalig gebruik 
en nemen een unieke propositie binnen de categorie in. De duurzame keuzes van Kneipp dragen bij het 
bewustzijn van Clean Beauty binnen gezichtsverzorging. Kneipp geeft aan dat ze nog lang niet klaar zijn 
met deze categorie en dat er nog veel meer duurzame producten voor natuurlijke gezichtsverzorging op 
stapel staan. 

Rijke Dagcrème UV 30
Leverancier: Louis Widmer
Introductiedatum: april 2020
Verantwoordelijke manager: Peter Leyting 

Naast een rijke crème voor de nacht, biedt Louis Widmer nu ook rijke verzorging voor overdag voor de 
rijpere, droge huid. De dagcrème is voorzien van een volwaardige UV-bescherming, wat juist voor deze 
huid zo belangrijk is. De Rijke Dagcrème UV 30 heeft een totaal verzorgende formule die hydrateert, 
rimpels vermindert, verlies aan hydratatie compenseert en beschermt tegen UV-stralen met zijn hoge 
beschermingsfactor 30. Niet alleen zonlicht, ook blauw licht van computers, tablets en mobiele telefoons 
kan schadelijke gevolgen hebben voor de huid. Het krachtige antioxidant Dragosine® zorgt voor extra 
bescherming tegen dit blauwe licht en dat is in dit digitale tijdperk extra welkom. Uniek is de combinatie 
van twee hyaluronzuren in de rijke crèmes van Louis Widmer. Een korte keten van gefragmenteerd 
hyaluronzuur dringt diep in de huid als een krachtige collageenbooster en verbetert de elasticiteit 
en vochtbalans. Hyaluronzuur met een lange keten dringt alleen in de hoornlaag, hydrateert de huid 
intensief en vormt een beschermende film. De Rijke Dagcrème UV 30 werd enthousiast ontvangen; 
steeds meer consumenten zijn zich er namelijk van bewust dat de huid om intensieve verzorging vraagt 
zodra de eerste tekenen van huidveroudering zichtbaar worden.
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EXTREEM VOLUME
VOELT LICHT AAN
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OMDAT JE HET WAARD BENT.OMDAT JE HET WAARD BENT.

HEAVY VOLUME, 
LIGHT AS AIR
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GARNIER ZET ZICH IN 
VOOR GREEN BEAUTY
meer informatie op www.garnier.com
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Beauty

Air Volume Mega Mascara 
Leverancier: L’Oréal Paris
Introductie: september 2020
Verantwoordelijke manager: Paola Geurts

Door het dragen van mondkapjes zijn onze ogen nóg belangrijker geworden. Bovendien is er bij de 
consument behoefte aan een goede mascara die veel volume geeft, maar niet te zwaar aanvoelt. L’Oréal 
Paris introduceerde daarom de Air Volume Mega Mascara. Deze ‘heavy volume, light as air’ mascara 
brengt het beste van twee werelden en is ook nog hypoallergeen. Dankzij de onderscheidende formule, 
de opvallende verpakking en een brede campagne kon de consument niet om de introductie heen. Ook 
de top samenwerking tussen L’Oréal Paris en de retailers zorgde voor incrementele groei voor het merk, 
ondanks de sterke daling van de make-up markt in 2020 door de Corona Crisis. De drogist heeft volgens 
L’Oréal Paris de markt staande gehouden en de lancering werd de grootste mascara lancering ooit 
binnen de drug markt, wat een keerpunt betekende voor het premium merk.

Wonder Cover concealer
Leverancier: Pupa Milano
Introductie: september 2020
Verantwoordelijke manager: Irene Harmelink

Een goede concealer is niet meer weg te denken uit de make-up routine van iedere vrouw. De Wonder 
Cover concealer geeft de hele dag perfecte dekking, is licht van gewicht met een mooi resultaat. De 
innovatieve formule bevat een combinatie van exclusieve pigmenten en elastomeren die de concealer 
een optimale houdbaarheid, verhoogde pigmentatie en een volledige dekking geven. De grote en vlakke 
applicator zorgt er in één stap voor dat de juiste hoeveelheid concealer gelijkmatig op alle delen van het 
gezicht aangebracht kan worden. De concealer is ook geschikt voor het corrigeren van de oneffenheden 
die gerelateerd zijn aan het dragen van een mondmasker (mascné). De drogist is als één van de weinigen 
op dit moment geopend en heeft in tegenstelling tot webshops de kans om de consument goed te 
informeren. Pupa biedt uitgebreide trainingen aan, zodat de medewerkers een deskundig advies kunnen 
geven. 
 
Therme Zen White Lotus Eau de Parfum 
Leverancier: Remark
Introductiedatum: april 2020 
Verantwoordelijke managers: Mariëlle Bakker & Wendy Knol

Zelfzorg is een essentieel onderdeel van fysieke, mentale en emotionele gezondheid. Dit sluit naadloos 
aan op de positionering van Therme, waarbij geur en wellness centraal staan. Therme nodigt je uit om 
te ontspannen en thuis een wellness beleving te creëren zodat je in balans blijft. Met zorg en precisie 
ontwerpt het merk, in samenwerking met parfumhuizen, de parfums voor de wellness producten, elk 
met een uniek karakter. Therme Zen White Lotus is één van favoriete geuren dus het was een logisch 
stap om deze geur als eau de parfum te introduceren. De eau de parfum maakt onderdeel uit van een 
complete wellnessbeleving in één geur en wordt aangeboden voor de prijs van een eau de toilette (30ml 
voor e 14,99). De geur werd zo enthousiast ontvangen door de consument dat er inmiddels een nieuwe 
variant is bijgekomen: Mystic Rose.

Bourjois Rouge Velvet Ink 
Leverancier: Coty
Introductiedatum: november 2020 
Verantwoordelijke manager: Charlotte van Zuthem

Bourjois Rouge Velvet Ink is een matte, vloeibare lippenstift met krachtige kleuren en een extreem 
lang houdend en comfortabel resultaat. Het diverse palet van 18 kleuren biedt met haar inktachtige 
pigmenten een ultramatte finish en spreekt een breed publiek aan. De collectie heeft ‘must-have’ 
kleuren zoals Rose me tender (03), een lichtroze eerbetoon aan de liefde, Utaupie (14), een tijdloos, elegant 
taupe, en – natuurlijk – Rouge à rêves (09), het perfecte Parijse rood. De formule, die altijd luchtig en 
comfortabel op de lippen aanvoelt, biedt 24 uur lang een kleur die touch-proof, transfer-proof en kiss-
proof is! Dat is welkom bij het dragen van een mondkapje. De consument is volgens Coty enthousiast, 
vooral over het uitgebreide kleurenpallet en de stijlvolle uitstraling van de vintage lipstickhuls, die doet 
denken aan de zuilen van iconische Parijse monumenten. 
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Met Zen White Lotus
RELAX BODY & MIND

Je favoriete geur van Therme is nu ook verkrijgbaar in 
een Eau de Parfum, verpakt in een luxe fles. Geniet van de 
inspirerende geur van serene witte lotus en subtiele witte 
musk. Laat je meevoeren naar dat moment van innerlijk 
geluk tijdens jouw ‘zen’-moment. Verkrijgbaar bij Etos, DA 
en de zelfstandige drogisterij.


